

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်  
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်  
ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ(၂၀၀၈ခုနှစ်)ကို  
ပြင်ဆင်သည့်  
ဥပဒေကြမ်းအတည်ပြုရေး  
ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲနည်းဥပဒေများ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်  
ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ (၂၀၀၈ ခုနှစ်) ကို ပြင်ဆင်သည့်  
ဥပဒေကြမ်းအတည်ပြုရေး  
ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲနည်းဥပဒေများ



ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ (၂၀၀၈ ခုနှစ်)ကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်းအတည်ပြုရေး ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲနည်းဥပဒေများ

အမှာစာ

ဤပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ (၂၀၀၈ ခုနှစ်) ကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်းအတည်ပြုရေး ပြည်လုံးကျွတ် ဆန္ဒခံယူပွဲ နည်းဥပဒေများကို ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်က ပြည်ထောင်စု သမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ (၂၀၀၈ ခုနှစ်) ကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်းအတည်ပြုရေး ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲဥပဒေ ပုဒ်မ ၃၁ အရ အပ်နှင်းထားသည့် လုပ်ပိုင်ခွင့်များကို ကျင့်သုံးလျက် ၁၅. ၂. ၂၀၁၉ ရက်နေ့တွင် အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၆/၂၀၁၉)ဖြင့် ထုတ်ပြန်ခဲ့ပါသည်။

နည်းဥပဒေ အသုံးပြုသူများအနေဖြင့် လေ့လာဖတ်ရှု လွယ်ကူစေခြင်း အလို့ငှာ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်က ပုံနှိပ်ထုတ်ဝေခြင်းဖြစ်ပါသည်။

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်



ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ (၂၀၀၈ ခုနှစ်) ကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်းအတည်ပြုရေး ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲနည်းဥပဒေများ

မာတိကာ

အမှတ်စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ
၁။	အခန်း (၁) အမည်နှင့် အဓိပ္ပာယ်ဖော်ပြချက်	၁
၂။	အခန်း (၂) မဲစာရင်းများပြုစုခြင်း	၂
၃။	အခန်း (၃) ဆန္ဒမဲပေးခြင်း	၁၂
၄။	အခန်း (၄) ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသအတွင်းရှိ ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများ ကြိုတင်ဆန္ဒမဲပေးခြင်း	၁၈
၅။	အခန်း (၅) ဆန္ဒမဲပေးခြင်းကို ရွှေ့ဆိုင်းခြင်းနှင့် ဖျက်သိမ်းခြင်း	၂၁
၆။	အခန်း (၆) သက်ဆိုင်ရာ ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသ၏ပြင်ပသို့ တာဝန်ဖြင့် ရောက်ရှိနေသော တပ်မတော် ကြည်း၊ ရေ၊ လေ တပ်ဖွဲ့ဝင် များနှင့် ယင်းတို့နှင့်အတူနေထိုင်သော မိသားစုဝင်များ အတွက် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲပေးရန် နည်းလမ်းများ	၂၄
၇။	အခန်း (၇) နိုင်ငံခြားတွင် ရောက်ရှိနေသော ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများနှင့် ယင်းတို့နှင့်အတူနေထိုင်သော မိသားစုဝင်များအတွက် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲပေးရန် နည်းလမ်းများ	၂၆
၈။	အခန်း (၈) သက်ဆိုင်ရာဆန္ဒခံယူပွဲဒေသ၏ ပြင်ပရောက်ရှိနေသော တက္ကသိုလ်၊ ဒီဂရီကောလိပ်၊ ကောလိပ်၊ သိပ္ပံနှင့် ကျောင်း အသီးသီးတွင် ပညာသင်ကြားနေကြသော ကျောင်းသူ၊ ကျောင်းသားများနှင့် ဂေဟာတွင် နေထိုင်ကြသူများအတွက် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲပေးရန် နည်းလမ်းများ	၂၈

အမှတ်စဉ်

အကြောင်းအရာ

စာမျက်နှာ

၉။	အခန်း (၉) သက်ဆိုင်ရာဆန္ဒခံယူပွဲဒေသ၏ ပြင်ပသို့ရောက်ရှိနေသော ဆေးရုံတွင် တက်ရောက်ကုသနေသူများနှင့် ယင်းတို့အား ပြုစုစောင့်ရှောက်နေသော တာဝန်ကျဝန်ထမ်းများအတွက် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲပေးရန် နည်းလမ်းများ	၃၀
၁၀။	အခန်း (၁၀) အစိုးရဌာန၊ အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုခု၏ တာဝန်ပေးချက်အရ မိမိတို့၏ အခြေစိုက်စခန်းမှခွဲခွာ၍ အခြားဒေသရှိ လုပ်ငန်းခွင်၌ ရောက်ရှိနေသူများအတွက် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲ ပေးရန် နည်းလမ်းများ	၃၂
၁၁။	အခန်း (၁၁) သက်ဆိုင်ရာ ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသ၏ ပြင်ပသို့ရောက်ရှိနေသော ရဲစခန်းနှင့် အကျဉ်းထောင်များရှိ အချုပ်သားများအတွက် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲပေးရန် နည်းလမ်းများ	၃၄
၁၂။	အခန်း (၁၂) ဆန္ဒမဲရေတွက်ခြင်း၊ ကြေညာခြင်း	၃၆
၁၃။	အခန်း (၁၃) အထွေထွေ	၃၉

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ (၂၀၀၈ ခုနှစ်) ကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်းအတည်ပြုရေး ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ နည်းဥပဒေများ

အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် ( ၆ / ၂၀၁၉ )

၁၃၈၀ ပြည့်နှစ်၊ တပို့တွဲလဆန်း ၁၁ ရက်

( ၂၀၁၉ ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ ၁၅ ရက် )

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်သည် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ (၂၀၀၈ ခုနှစ်) ကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်း အတည်ပြုရေးပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲဥပဒေ ပုဒ်မ ၃၁ အရ အပ်နှင်းထားသည့် လုပ်ပိုင်ခွင့်ကို ကျင့်သုံးလျက် ဤနည်းဥပဒေများကို ထုတ်ပြန်လိုက်သည်။

အခန်း (၁)

အမည်နှင့် အဓိပ္ပာယ်ဖော်ပြချက်

၁။ ဤနည်းဥပဒေများကို ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ (၂၀၀၈ ခုနှစ်) ကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်းအတည်ပြုရေး ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲနည်းဥပဒေများ ဟု ခေါ်တွင်စေရမည်။

၂။ ဤနည်းဥပဒေများတွင် ပါရှိသောစကားရပ်များသည် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ (၂၀၀၈ ခုနှစ်) ကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်းအတည်ပြုရေး ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲဥပဒေ၌ ပါရှိသည့်အတိုင်း

အဓိပ္ပာယ်သက်ရောက်စေရမည်။ ထို့ပြင် အောက်ပါစကားရပ်များသည် ဖော်ပြပါ အတိုင်း အဓိပ္ပာယ်သက်ရောက်စေရမည် -

- (က) ဥပဒေ ဆိုသည်မှာ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေ (၂၀၀၈ ခုနှစ်) ကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်း အတည်ပြုရေး ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ ဥပဒေကို ဆိုသည်။
- (ခ) နည်းဥပဒေများ ဆိုသည်မှာ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ ( ၂၀၀၈ ခုနှစ် ) ကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်း အတည်ပြုရေး ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ နည်းဥပဒေများကို ဆိုသည်။
- (ဂ) ကော်မရှင် ဆိုသည်မှာ ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ ကျင်းပရေး ပြည်ထောင်စုကော်မရှင်ကို ဆိုသည်။
- (ဃ) မဲစာရင်းပြုစုပိုင်ခွင့်ရှိသောအဖွဲ့ ဆိုသည်မှာ ရပ်ကွက် နှင့် ကျေးရွာ အုပ်စု ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲများနှင့် ဥပဒေပုဒ်မ ၁၂၊ ပုဒ်မခွဲ (ဃ) အရ သတ်မှတ်ထားသောအဖွဲ့များကို ဆိုသည်။
- (င) ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူ ဆိုသည်မှာ ဥပဒေပုဒ်မ ၁၁ အရ ပြည်လုံးကျွတ် ဆန္ဒခံယူပွဲတွင် မသန်စွမ်းသူများအပါအဝင် ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူကို ဆိုသည်။

**အခန်း (၂)**

**မဲစာရင်းများပြုစုခြင်း**

၃။ ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စုကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲများနှင့် ဥပဒေပုဒ်မ ၂၊ ပုဒ်မခွဲ (ဃ) အရ ဖွဲ့စည်းထားသောအဖွဲ့များက တာဝန်ခံ၍ သက်ဆိုင်ရာ မဲစာရင်းများကို ပြုစုရမည်။ ယင်းသို့ ပြုစုရာတွင် ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ ဆန္ဒမဲ ပေးခွင့်ရှိသူများစာရင်းကို ပုံစံ (၁) ဖြင့် ပြုစုရမည်။

၄။ မဲစာရင်းများကို ဥပဒေအခန်း (၅) ပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ သက်ဆိုင်ရာ ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသအလိုက် ပြုစုရမည်။ မဲစာရင်းတွင် ပါဝင်ခွင့်ရှိသူများ၏ အမည်များကို မြန်မာစာဖြင့် ရေးသွင်းရမည်။ ယင်းသို့ရေးသွင်းရာ၌ မြန်မာစာဖြင့်ဖော်ပြရန် အခက်အခဲရှိလျှင် အင်္ဂလိပ်စာဖြင့်လည်း ကွင်းစ၊ ကွင်းပိတ်အတွင်း၌ ရေးသား ဖော်ပြနိုင်သည်။

၅။ နည်းဥပဒေ ၃ နှင့် ၄ တို့အရ မဲစာရင်းပြုစုရာတွင် -

(က) အနီးကပ်ဆုံးလွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲအသီးသီးအတွက် ပြုစုထား သော ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများစာရင်းကို အခြေခံ၍ ပြုစုရမည်။

(ခ) အမြဲတမ်းနေထိုင်သည့် ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသမှ အခြားဆန္ဒခံယူပွဲဒေသ တစ်ခုသို့ တစ်ဦးချင်းဖြစ်စေ၊ အဖွဲ့လိုက်ဖြစ်စေ ပြည်လုံးကျွတ် ဆန္ဒခံယူပွဲကျင်းပသည့် နေ့ရက်ကျော်လွန်သည်အထိ ယာယီ လာရောက် အလုပ်လုပ်ကိုင်သူများကို ယင်းတို့ရောက်ရှိနေသော ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသ၏ ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများ စာရင်း ပုံစံ (၁) တွင် နောက်တိုးမဲစာရင်းအဖြစ် သီးခြားပြုစုရမည်။ ထိုသို့ပြုစုထားသောသူများ၏ အမည်၊ နေရပ်လိပ်စာတို့ကို သက်ဆိုင်ရာ မူလမြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ လိုအပ်သလို ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် ပေးပို့ရမည်။ သက်ဆိုင်ရာ မူလမြို့နယ်ကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲသည် ပေးပို့ချက်ကိုရရှိသည့်အခါ ထိုပုဂ္ဂိုလ်များ၏အမည် စာရင်းကို မူလနေထိုင်ရာ ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသရှိ မဲစာရင်းမှ ပယ်ဖျက် ရမည်။

(ဂ) ဥပဒေပုဒ်မ ၁၁၊ ပုဒ်မခွဲ (က) အရ ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသည့် တပ်မတော် ကြည်း၊ ရေ၊ လေ တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ ယင်းတို့၏ မိသားစုဝင်များနှင့် မှီခိုသူများအတွက် မဲစာရင်းပြုစုရာတွင် ရပ်ကွက် သို့မဟုတ်

ကျေးရွာအုပ်စုကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲများသည် အောက်ပါအတိုင်း ဆောင်ရွက်ရမည် -

- (၁) မိမိတို့နှင့်သက်ဆိုင်သော ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု အတွင်း အခြေစိုက်လျက်ရှိသည့် တပ်ရင်း၊ တပ်ဖွဲ့၊ တပ်ဌာနချုပ် များ၌ နေထိုင်ကြသော တပ်မတော် ကြည်း၊ ရေ၊ လေ တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ ယင်းတို့၏မိသားစုဝင်များနှင့် မှီခိုသူများ၏ အမည်များကို သက်ဆိုင်ရာတပ်မှူး၏ အကူအညီဖြင့် မဲစာရင်းတွင် ထည့်သွင်းခြင်း၊
- (၂) သက်ဆိုင်ရာတပ်တွင်း၌မနေဘဲ တပ်၏ပြင်ပ၌ နေထိုင်ကြသော တပ်မတော် ကြည်း၊ ရေ၊ လေ တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ ယင်းတို့နှင့် အတူနေထိုင်ကြသည့် မိသားစုဝင်များနှင့် မှီခိုသူများ၏ အမည်များကို ယင်းတို့နေထိုင်ရာ ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသ၏မဲစာရင်း၌ ထည့်သွင်းခြင်း။

၆။ (က) မဲစာရင်းပြုစုပိုင်ခွင့်ရှိသော အဖွဲ့အသီးသီးသည် မဲစာရင်းများ ပြုစု ပြီးသည့်အခါ အောက်ပါအတိုင်း ဆောင်ရွက်ရမည် -

- (၁) သက်ဆိုင်ရာ ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စုကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲသည် မိမိပြုစုထားသော ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများစာရင်း ပုံစံ (၁) ကို ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံ ယူပွဲဒေသအလိုက် ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများ စာရင်းတင်ပြခြင်း ပုံစံ (၂) နှင့်အတူ မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ သတ်မှတ်သည့် အတိုင်း တင်ပြရမည်။ မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသည် ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲများက ပေးပို့သော စာရင်းများကို ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲကျင်းပမည့် မြို့နယ် အလိုက်မဲဆန္ဒရှင်များစာရင်းချုပ်တင်ပြခြင်း ပုံစံ (၃) ဖြင့်

မြို့နယ်စာရင်းချုပ်ပြုစု၍ သက်ဆိုင်ရာ နေပြည်တော် ကောင်စီနယ်မြေ သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ ဆောလျင်စွာတင်ပြပြီး မိတ္တူကို ကော်မရှင်နှင့် သက်ဆိုင်ရာ ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရတိုင်း သို့မဟုတ် ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ သို့မဟုတ် ခရိုင်ကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲသို့ ပေးပို့ရမည်။

(၂) သက်ဆိုင်ရာ သံရုံးအကြီးအမှူးနှင့်အဖွဲ့ သို့မဟုတ် ကောင်စစ် ဝန်ရုံး အကြီးအမှူးနှင့်အဖွဲ့သည် ဥပဒေပုဒ်မ ၁၁၊ ပုဒ်မခွဲ (ခ)၊ ပုဒ်မခွဲငယ် (၁)၊ (၂)၊ (၄) နှင့် (၅) တို့အရ နိုင်ငံခြားတွင် ရောက်ရှိနေသော ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများနှင့် ယင်းတို့နှင့် အတူနေထိုင်သော မိသားစုဝင်များအတွက် ပြုစုထားသော မဲစာရင်း ပုံစံ (၁ - က) ကို ပုံစံ (၂ - က) နှင့်အတူ ကော်မရှင်သို့ သတ်မှတ်သည့်အတိုင်း တင်ပြရမည်။

(၃) သက်ဆိုင်ရာတပ်မှူးနှင့်အဖွဲ့သည် တပ်တွင်းနေထိုင်သော်လည်း ပြည်လုံးကျွတ် ဆန္ဒခံယူပွဲကျင်းပသည့်နေ့ရက်တွင် ဆန္ဒခံယူပွဲ ဒေသ၏ပြင်ပသို့ ရောက်ရှိနေသော တပ်မတော် ကြည်း၊ ရေ၊ လေ တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ ယင်းတို့နှင့်အတူနေထိုင်သော မိသားစုဝင် များအတွက် ပြုစုထားသော ပုံစံ (၁-ခ) မဲစာရင်းကို ပုံစံ (၂-ခ) နှင့်အတူ သက်ဆိုင်ရာ မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ သတ်မှတ်သည့် အတိုင်း တင်ပြရမည်။ မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသည် ယင်းစာရင်း များကို ပုံစံ (၃) ဖြင့် မြို့နယ်စာရင်းချုပ်ပြုစု၍ သက်ဆိုင်ရာ နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ ဆောလျင်စွာ တင်ပြပြီး မိတ္တူကိုသတ်မှတ်ထားသည့်အတိုင်း ပေးပို့ရမည်။

(၄) တက္ကသိုလ်ဖြစ်လျှင် တက္ကသိုလ်ပါမောက္ခချုပ်နှင့်အဖွဲ့၊ ဒီဂရီ ကောလိပ်နှင့် ကောလိပ်ဖြစ်လျှင် ကျောင်းအုပ်ကြီးနှင့်အဖွဲ့၊ သိပ္ပံနှင့် ကျောင်းဖြစ်လျှင် ကျောင်းအုပ်ကြီးနှင့်အဖွဲ့၊ လူမှုရေး ကျောင်းဖြစ်လျှင် ယင်းကျောင်း၏ အကြီးအမှူးနှင့်အဖွဲ့၊ ဂေဟာဖြစ်လျှင် ဂေဟာမှူးနှင့်အဖွဲ့သည် တက္ကသိုလ်၊ ဒီဂရီ ကောလိပ်၊ ကောလိပ်၊ သိပ္ပံနှင့် ကျောင်းအသီးသီးတွင် ပညာသင်ကြားလျက်ရှိကြသော ကျောင်းသူ၊ ကျောင်းသားများ အတွက် ပုံစံ (၁ - ဂ) ဖြင့် ပြုစုထားသောမဲစာရင်းကို ပုံစံ (၂-ဂ) နှင့်အတူ သက်ဆိုင်ရာမြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ သတ်မှတ်သည့် အတိုင်း တင်ပြရမည်။ မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသည် ယင်းစာရင်းများကို ပုံစံ (၃) ဖြင့် မြို့နယ်စာရင်းချုပ်ပြုစု၍ သက်ဆိုင်ရာ နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ ဆောလျင်စွာတင်ပြပြီး မိတ္တူကို သတ်မှတ်သည့်အတိုင်း ပေးပို့ရမည်။

(၅) ဆေးရုံအုပ်ကြီးနှင့်အဖွဲ့သည် ဆေးရုံတွင်တက်ရောက်ကုသနေ သူများနှင့် တာဝန်ကျသောဝန်ထမ်းများအတွက် ပြုစုထားသော ပုံစံ (၁-ဃ) မဲစာရင်းကို ပုံစံ (၂-ဃ) နှင့်အတူ သက်ဆိုင်ရာ မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ သတ်မှတ်သည့်အတိုင်း တင်ပြ ရမည်။ မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသည် ယင်းစာရင်းများကို ပုံစံ(၃)ဖြင့် မြို့နယ်စာရင်းချုပ်ပြုစု၍ သက်ဆိုင်ရာ နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ ဆောလျင်စွာ တင်ပြပြီး မိတ္တူကိုသတ်မှတ်ထားသည့်အတိုင်း ပေးပို့ရမည်။

(၆) သက်ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းခွင် အကြီးအမှူးနှင့်အဖွဲ့သည် အစိုးရဌာန၊ အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုခု၏ တာဝန်ပေးချက်အရ မိမိတို့၏ အခြေစိုက်စခန်းမှခွဲခွာ၍ အခြားဒေသရှိ လုပ်ငန်းခွင်၌ ရောက်ရှိနေသူများအတွက် ပြုစုထားသော ပုံစံ (၁-င) မဲစာရင်းကို ပုံစံ (၂-င) နှင့်အတူ သက်ဆိုင်ရာ မြို့နယ်ကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲသို့ သတ်မှတ်သည့်အတိုင်း တင်ပြရမည်။ မြို့နယ် ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသည် ယင်းစာရင်းများကို ပုံစံ (၃) ဖြင့် မြို့နယ်စာရင်းချုပ်ပြုစု၍ သက်ဆိုင်ရာနေပြည်တော်ကောင်စီ နယ်မြေ သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ် ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ ဆောလျင်စွာတင်ပြပြီး မိတ္တူကို သတ်မှတ် ထားသည့်အတိုင်း ပေးပို့ရမည်။

(၇) သက်ဆိုင်ရာရဲစခန်းမှူးနှင့်အဖွဲ့ သို့မဟုတ် ထောင်ပိုင်နှင့်အဖွဲ့ တို့သည် ရဲစခန်းရှိ အချုပ်သားများအတွက်လည်းကောင်း၊ အကျဉ်းထောင်ရှိ အချုပ်သားများအတွက်လည်းကောင်း ပြုစုထားသော ပုံစံ (၁-စ) မဲစာရင်းကို ပုံစံ (၂-စ)နှင့်အတူ သက်ဆိုင်ရာမြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ သတ်မှတ်သည့် အတိုင်းတင်ပြရမည်။ မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသည် ယင်းစာရင်းများကို ပုံစံ (၃) ဖြင့် မြို့နယ်စာရင်းချုပ်ပြုစု၍ သက်ဆိုင်ရာ နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ ဆောလျင်စွာတင်ပြပြီး မိတ္တူကို သတ်မှတ်ထားသည့်အတိုင်း ပေးပို့ရမည်။

(ခ) နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ၊ တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ် ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသည် နည်းဥပဒေခွဲ (က)၊ နည်းဥပဒေခွဲငယ် (၁) (၃)

(၄) (၅) (၆)နှင့် (၇) တို့အရ ပုံစံ (၃) များဖြင့် ပေးပို့သော စာရင်းများကို စုစည်းပြီး နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ၊ တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်အတွင်းရှိ မဲဆန္ဒရှင်များစာရင်းချုပ်ကို ပုံစံ (၄) ဖြင့် ပြုစု၍ ကော်မရှင်သို့ ဆက်လက်တင်ပြရမည်။

(ဂ) ကော်မရှင်သည် နည်းဥပဒေခွဲ (က)၊ နည်းဥပဒေခွဲငယ် (၂) နှင့် နည်းဥပဒေခွဲ (ခ) တို့အရ ပေးပို့သောစာရင်းများကို စုစည်းပြီး ပုံစံ (၄-က) ဖြင့် စာရင်းချုပ်ကို ပြုစုထားရှိရမည်။

၇။ (က) မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲနှင့် မဲစာရင်းပြုစုပိုင်ခွင့်ရှိသောအဖွဲ့တို့သည် မိမိတို့ပြုစုထားသော မဲစာရင်းများကို ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ မကျင်းပမီ အနည်းဆုံး ၁၅ ရက် ကြိုတင်၍ ကြေညာရမည်။

(ခ) ထိုသို့ကြေညာခြင်းကို ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများသိရှိနိုင်ရန် မဲစာရင်းများကို ကြော်ငြာသင်ပုန်းတွင် ကပ်၍လည်းကောင်း၊ အသံချဲ့စက်ဖြင့် လည်းကောင်း၊ အခြားတစ်နည်းနည်းဖြင့်လည်းကောင်း ကြေညာ ရမည်။

၈။ (က) မဲစာရင်းတွင် အမည်ပါဝင်ခွင့်ရှိပါလျက် မပါဝင်ပါက မိမိ၏အမည်ကို ထည့်သွင်းပေးရန် မဲစာရင်းကြေညာပြီးနောက် ခုနစ်ရက်အတွင်း သက်ဆိုင်ရာ မဲစာရင်းပြုစုပိုင်ခွင့်ရှိသောအဖွဲ့သို့ ပုံစံ (၁-ဆ)ဖြင့် ကိုယ်တိုင်တင်ပြရမည်။

(ခ) နည်းဥပဒေခွဲ (က) အရ တင်ပြခြင်းသည် သက်ဆိုင်ရာ ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စုကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ တင်ပြခြင်းဖြစ်လျှင် ယင်းရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသည် လိုအပ်သော စုံစမ်းစစ်ဆေးမှု ပြုလုပ်ပြီးနောက် ထည့်သွင်းသင့် သောသူများ၏ အမည်များကို မဲစာရင်းတွင် ထည့်သွင်းရမည်။

(ဂ) နည်းဥပဒေခွဲ (က) အရ တင်ပြခြင်းသည် ဥပဒေပုဒ်မ ၁၂၊ ပုဒ်မခွဲ (ဃ) အရ ဖွဲ့စည်းထားသောအဖွဲ့များသို့ တင်ပြခြင်းဖြစ်လျှင် ယင်းအဖွဲ့များကသာ လိုအပ်သော စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုများ ပြုလုပ်ပြီးနောက် ထည့်သွင်းသင့်သူများ၏ အမည်များကို မဲစာရင်းတွင် ထည့်သွင်းရမည်။

(ဃ) နည်းဥပဒေခွဲ (က) အရ သက်ဆိုင်ရာမဲစာရင်းတွင် ထည့်သွင်းရန် တင်ပြသော်လည်း သက်ဆိုင်ရာမဲစာရင်းပြုစုပိုင်ခွင့်ရှိသောအဖွဲ့က အမည်ထည့်သွင်းရန် ငြင်းဆိုလျှင် မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ သုံးရက်အတွင်း အယူခံဝင်ခွင့်ရှိသည်။ မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ၏ ဆုံးဖြတ်ချက်သည် အပြီးအပြတ် ဖြစ်စေရမည်။

(င) မဲစာရင်းတွင် မပါဝင်သင့်သူတစ်ဦးဦး၏ အမည်ပါရှိနေကြောင်း မဲစာရင်းပါ မဲဆန္ဒရှင်တစ်ဦးဦး၏ တင်ပြချက်အရဖြစ်စေ၊ အခြားတစ်နည်းနည်းအရဖြစ်စေ သိရှိရလျှင် သက်ဆိုင်ရာ မဲစာရင်းပြုစုပိုင်ခွင့်ရှိသောအဖွဲ့သည် မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ၏ အတည်ပြုချက်ကို ရယူပြီး ယင်း၏အမည်ကို မဲစာရင်းမှ ထုတ်ပယ်ရမည်။

(စ) မဲစာရင်းတွင်ပါရှိနေသူတစ်ဦး၏အမည်နှင့် အခြားအချက်အလက်များ အရေးအသား လွဲမှားမှုရှိခဲ့လျှင် သက်ဆိုင်ရာ မဲစာရင်းပြုစုပိုင်ခွင့်ရှိသောအဖွဲ့ခွဲက စိစစ်၍ ပြင်ဆင်နိုင်သည်။

၉။ (က) တစ်ဦးတစ်ယောက်သောသူသည် တစ်ခုထက်ပိုသော ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသများ၏ မဲစာရင်းများ၌ ပါဝင်နေကြောင်းသိရှိလျှင် ထိုသူသည် သက်ဆိုင်ရာ မဲစာရင်းပြုစုပိုင်ခွင့်ရှိသောအဖွဲ့ထံသို့ စာဖြင့်ရေးသား၍ မိမိဆန္ဒမဲပေးလိုရာ ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသကို အချိန်မီရွေးချယ် တင်ပြရမည်။ သက်ဆိုင်ရာမဲစာရင်းပြုစုပိုင်ခွင့်ရှိသောအဖွဲ့သည် ထိုသူဆန္ဒမဲပေးလိုသော ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသ၏ မဲစာရင်းကိုအတည်ပြု၍ အခြား

ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသရှိ မဲစာရင်းမှ ယင်း၏အမည်ကို ပယ်ဖျက်ရေး အတွက် ဆောင်ရွက်ပေးရမည်။

(ခ) နည်းဥပဒေခွဲ (က) အရ တင်ပြခြင်းကြောင့်မဟုတ်ဘဲ အခြား တစ်နည်းနည်းဖြင့် တစ်ဦးတစ်ယောက်သောသူ၏ အမည်သည် တစ်ခုထက်ပိုသော ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသများ၏မဲစာရင်းများ၌ ပါဝင် နေကြောင်း သိရှိရပါက -

(၁) သက်ဆိုင်ရာ ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စုကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲကတွေ့ရှိလျှင်မိမိဆန္ဒမဲပေးလိုသည့် ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသ တစ်ခုကိုသာ ရွေးချယ်ပေးရန် မဲဆန္ဒရှင်သို့ အကြောင်းကြား ရမည်။ အကြောင်းကြားသည့်နေ့ရက်မှ ခုနစ်ရက်အတွင်း မိမိဆန္ဒမဲပေးလိုရာ ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသကို ရွေးချယ်သည့် အကြောင်းပြန်ကြားချက် မရရှိပါက ထိုသူ၏အမည်ကို မဲစာရင်းမှ ပယ်ဖျက်ရမည်။

(၂) သက်ဆိုင်ရာ မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲက တွေ့ရှိလျှင် သက်ဆိုင်ရာ ရပ်ကွက် နှင့် ကျေးရွာအုပ်စုကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ အထက်အပိုဒ်ခွဲငယ် (၁)အရ ဆောင်ရွက်ရန် အကြောင်းကြား ရမည်။

၁၀။ (က) မဲစာရင်းပါ အခြားသူ၏အမည်နှင့် အခြားအချက်အလက်များကို ကန့်ကွက်လိုသော ယင်းမဲစာရင်းပါ ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူ တစ်ဦးဦးသည် မဲစာရင်းကြေညာသည့်နေ့ရက်မှ ခုနစ်ရက်အတွင်း သက်ဆိုင်ရာ မဲစာရင်းပြုစုပိုင်ခွင့်ရှိသောအဖွဲ့သို့ ပုံစံ (၁ - ဇ) ဖြင့် ကန့်ကွက် နိုင်သည်။

(ခ) နည်းဥပဒေခွဲ (က) အရ ကန့်ကွက်ချက်နှင့်စပ်လျဉ်း၍ သက်ဆိုင်ရာ မဲစာရင်းပြုစုပိုင်ခွင့်ရှိသောအဖွဲ့သည် ကန့်ကွက်သူနှင့် ကန့်ကွက်ခံရသူ

တို့အား စစ်ဆေးပြီးနောက် မဲစာရင်းပါဖော်ပြချက်ကို အတည်ပြုရန် သို့မဟုတ် ပယ်ဖျက်ရန် ဆောင်ရွက်နိုင်သည်။ အငြင်းပွားခဲ့လျှင် မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ၏ အတည်ပြုချက် ရယူရမည်။ မြို့နယ်ကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲ၏ ဆုံးဖြတ်ချက်သည် အပြီးအပြတ် ဖြစ်စေရမည်။

၁၁။ (က) ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စုကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲများသည် မဲစာရင်း ကြေညာပြီးသည့်နောက်မှ ရောက်ရှိလာသော ဆန္ဒမဲပေးခွင့် ရှိသူများအတွက် နောက်တိုးမဲစာရင်းအဖြစ် မဲစာရင်းတွင် ဖြည့်စွက် နိုင်သည်။

(ခ) ဥပဒေပုဒ်မ ၁၂၊ ပုဒ်မခွဲ (ဃ) တွင် အကျုံးဝင်သူများ၏ မဲစာရင်းကို ကြေညာပြီးသည့်နောက်မှ ရောက်ရှိလာသော ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများ အတွက် သက်ဆိုင်ရာ မဲစာရင်းပြုစုပိုင်ခွင့်ရှိသော အဖွဲ့များသည် နောက်တိုးမဲစာရင်းအဖြစ် မဲစာရင်းတွင် ဖြည့်စွက်နိုင်သည်။ ယင်းတို့၏ အမည်များကို မူလမဲစာရင်းမှ ပယ်ဖျက်ပေးနိုင်ရေးအတွက် မဲစာရင်းတွင်ပါရှိသူများနှင့် သက်ဆိုင်သည့် မြို့နယ်ကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲသို့ မဲစာရင်းမိတ္တူနှင့်အတူ အကြောင်းကြားစာ ပေးပို့ရမည်။

(ဂ) သက်ဆိုင်ရာ မဲစာရင်းပြုစုပိုင်ခွင့်ရှိသောအဖွဲ့များနှင့် သက်ဆိုင်ရာ ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲများသည် နည်းဥပဒေ ၈၊ ၉ နှင့် ၁၀ တို့အရ ထပ်မံ ပြုစုထားသော မဲစာရင်းကို ပြင်ဆင်၊ ဖြည့်စွက်ပြီးပါက နည်းဥပဒေ ၆ နှင့်အညီ သတ်မှတ်ထားသည့် နည်းလမ်းအတိုင်း ဆောင်ရွက်ပြီး ကော်မရှင်သို့ ဆက်လက်တင်ပြရမည်။

အခန်း (၃)

ဆန္ဒမဲပေးခြင်း

- ၁၂။ (က) မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသည် ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု အတွင်းရှိ ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများ လွယ်ကူစွာ ဆန္ဒမဲပေးနိုင်ရေး၊ သတ်မှတ်ထားသော မဲပေးချိန်အတွင်း ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူအားလုံး မဲပေးနိုင်ရေးနှင့် လျှို့ဝှက်ဆန္ဒပြုနိုင်ရေးတို့ကို ရှေးရှု၍ မဲရုံတစ်ရုံစီ၌ ဆန္ဒမဲပေးရမည့်ဦးရေနှင့် မဲရုံအရေအတွက်ကို လိုအပ်သလို သတ်မှတ်ပေးနိုင်သည်။ မဲရုံဆောက်လုပ်ရာတွင် မသန်စွမ်းသူများ အတားအဆီးကင်းမဲ့စွာ ဆန္ဒမဲပေးနိုင်ရေးအတွက်လည်း စီမံဆောင်ရွက် ထားရှိရမည်။
- (ခ) မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသည် သာမန်အားဖြင့် မဲရုံတစ်ရုံလျှင် မဲပုံး တစ်ပုံးစီ ထားရှိရမည်။ သို့ရာတွင် ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများ လွယ်ကူစွာ ဆန္ဒမဲပေးနိုင်ရေးအတွက် မဲပုံး တစ်ပုံးထက်ပို၍ ထားရှိခြင်း၊ မဲစာရင်းများကို လွယ်ကူစွာ စိစစ်နိုင်ရေးအတွက် မဲရုံအဖွဲ့ကို တိုးချဲ့ဖွဲ့စည်းခြင်း ပြုနိုင်သည်။
- (ဂ) မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသည် မဲပုံးကို လုံခြုံမှုရှိစေရန် ပြုလုပ်ရမည်။ ယင်းသို့ပြုလုပ်ရာတွင် ယင်းမဲပုံးများအတွင်းရှိ ဆန္ဒမဲများကို အလွယ်တကူ ထုတ်ယူခြင်း မပြုနိုင်စေရန်နှင့် မဖျက်ဆီးနိုင်စေရန် ဆောင်ရွက်ရမည်။
- (ဃ) မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသည် မဲရုံများကို ကြီးကြပ်ကွပ်ကဲရန် သင့်လျော်သော ဝန်ထမ်းများကို မဲရုံမှူး၊ ဒုတိယမဲရုံမှူးနှင့် မဲရုံအဖွဲ့ဝင်များအဖြစ် ဦးစားပေး အစီအစဉ်အတိုင်း ခန့်အပ် နိုင်သည်။ မဲရုံအဖွဲ့ဝင်များအဖြစ် ဝန်ထမ်းများအပြင် ယင်းမဲရုံ မဲစာရင်းတွင် ပါဝင်ပြီးဖြစ်သည့် အများပြည်သူယုံကြည်လေးစားခြင်း

ခံရသော မဲဆန္ဒရှင် သို့မဟုတ် ယင်းဆန္ဒခံယူပွဲဒေသအတွင်းရှိ ဒေသခံ ပြည်သူများဖြင့် ကော်မရှင်က သတ်မှတ်ပေးသောဦးရေအတွင်း ဖွဲ့စည်းတာဝန်ပေးအပ်နိုင်သည်။

( င ) မကျန်းမာသောကြောင့်လည်းကောင်း၊ မလွှဲမရှောင်သာသည့် တစ်စုံတစ်ရာသော အကြောင်းကြောင့်လည်းကောင်း မဲရုံမှူးသည် ဆန္ဒမဲပေးသည့်နေ့တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်နိုင်ပါက ဒုတိယ မဲရုံမှူးက မဲရုံမှူးတာဝန် ထမ်းဆောင်ရမည်။ ဒုတိယမဲရုံမှူးပါ ပျက်ကွက်မှုရှိခဲ့သော် မဲရုံအဖွဲ့ကိုဖွဲ့စည်းစဉ်က သတ်မှတ်ထားသည့် ဦးစားပေး အစီအစဉ်အတိုင်း ဆင့်ကဲဆင့်ကဲ တာဝန်ထမ်းဆောင် ရမည်။ ထို့အတူ လိုအပ်နေသည့် မဲရုံအဖွဲ့ဝင်နေရာ အစားထိုး ခန့်ထားခြင်းကိုလည်း နည်းဥပဒေခွဲ (ဃ) ပါ သတ်မှတ်ချက်အတိုင်း ဆောင်ရွက်ရမည်။ ယင်းသို့ဆောင်ရွက်ရပါက ဆောင်ရွက်ချက် အကျဉ်းချုပ်ကို မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ တင်ပြရမည်။

( စ ) မဲရုံမှူးသည် ဆန္ဒခံယူပွဲကျင်းပသည့်နေ့ရက်၌ ဆန္ဒမဲပေးရန် နံနက် ၆ နာရီမှ ညနေ ၄ နာရီအထိ မဲရုံကိုဖွင့်လှစ်ထားရှိရမည်။ သို့ရာတွင် ညနေ ၄ နာရီမတိုင်မီ ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူအားလုံး ဆန္ဒမဲပေးပြီးပါက မဲရုံကို ပိတ်ရမည်။

(ဆ) မဲရုံမှူးသည် မဲရုံပိတ်ရန်သတ်မှတ်ထားသောအချိန် ရောက်သောအခါ သာမန်အားဖြင့် မဲရုံကိုပိတ်ရမည်။ သို့ရာတွင် မဲရုံမပိတ်မီ မဲရုံမှူးသည် မိမိမဲရုံပရိဝုဏ်အတွင်း၌ ဆန္ဒမဲပေးရန် ရောက်ရှိနေသော ဆန္ဒမဲ မပေးရသေးသည့်သူများ ရှိ မရှိ စိစစ်၍ ရှိပါက စာရင်းကောက်ယူ ပြီးလျှင် ထိုသူများအား ဆန္ဒမဲပေးချိန်ကျော်လွန်ပြီး ဖြစ်စေကာမူ ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ပြုရမည်။

( ဇ ) ဆန္ဒခံယူပွဲတွင် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်ဖြင့် ဆန္ဒမဲပေးပြီးသူများမှ အပ ဆန္ဒမဲပေးမည့်သူများသည် မဲရုံသို့ကိုယ်တိုင်လာရောက်၍ ဆန္ဒမဲပေးရမည်။ ကိုယ်စားလှယ်စေလွှတ်၍ ဆန္ဒမဲပေးခြင်းမပြုရ။

၁၃။ (က) ဆန္ဒခံယူပွဲ မကျင်းပမီမြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသည် ဆန္ဒမဲလက်မှတ်နှင့် စာအိတ်များကို ပုံစံ (၅) ဖြင့် နှစ်စောင် ပြုစုရမည်။ ယင်းပုံစံ တစ်စောင်ကို မိမိမြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲတွင် လက်ခံအဖြစ် သိမ်းဆည်း၍ ကျန်တစ်စောင်ကို သက်ဆိုင်ရာ ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ ပေးအပ်ရမည်။

(ခ) ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသည် သက်ဆိုင်ရာ မဲရုံမှူးများသို့ ယင်းတို့နှင့်သက်ဆိုင်သော ဆန္ဒမဲလက်မှတ်များကို ပုံစံ (၅-က) ဖြင့် နှစ်စောင် ထုတ်ပေးရမည်။ ယင်းပုံစံများတွင် ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ၏ ဥက္ကဋ္ဌ၊ အတွင်းရေးမှူးနှင့် သက်ဆိုင်ရာမဲရုံမှူးတို့က လက်မှတ်ရေးထိုးပြီး တစ်စောင်ကို မိမိရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ၏ လက်ခံအဖြစ် သိမ်းဆည်း၍ ကျန်တစ်စောင်ကို မဲရုံမှူးများသို့ ပေးအပ်ရမည်။

(ဂ) ဆန္ဒခံယူပွဲကျင်းပသည့်နေ့တွင် ဆန္ဒမဲပေးခြင်း မစတင်မီ မဲရုံမှူးသည် မိမိလက်ခံရရှိသော ဆန္ဒမဲလက်မှတ်များကို မဲရုံအဖွဲ့ဝင်များ၏ ရှေ့မှောက်တွင် ရေတွက်၍ ပုံစံ (၅-ဃ) ဖြင့် မှတ်တမ်းတင်ထားရမည်။ ထို့နောက် မဲပုံးအလွတ်များကို မဲရုံ၌ရှိသော မဲရုံအဖွဲ့ဝင်များနှင့် မဲရုံ၌ ရှိသူများအား ပြသပြီး မဲပုံးအား သတ်မှတ်ညွှန်ကြားထားသည့်အတိုင်း လုံခြုံစွာပိတ်၍ မဲရုံအတွင်း မဲရုံမှူးမြင်နိုင်သောနေရာ၌ ထားရှိရမည်။

၁၄။ (က) မဲရုံမှူး သို့မဟုတ် ယင်းက တာဝန်ပေးအပ်ထားသော မဲရုံအဖွဲ့ဝင်သည် ဆန္ဒမဲလက်မှတ်ကို ဆန္ဒမဲပေးသူအား ထုတ်ပေးမီ မဲစာရင်းပါ

ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူ၏ အမည်နှင့် မဲစာရင်းအမှတ်တို့ မှန်ကန်ပါက မဲစာရင်းတွင် ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူအား လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်း သို့မဟုတ် လက်ဝဲလက်မ လက်ဗျေနှိပ်ခြင်း ပြုစေပြီးနောက် ဆန္ဒမဲလက်မှတ်ကို ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူအား ထုတ်ပေးရမည်။

(ခ) ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူသည် ဆန္ဒမဲလက်မှတ်ကိုရရှိလျှင် လျှို့ဝှက်ဆန္ဒပြုခန်း အတွင်းသို့ဝင်၍ ဆန္ဒမဲလက်မှတ်ပေါ်တွင် ပြင်ဆင်သည့်ပုဒ်မ၊ ပုဒ်မခွဲအလိုက် ထောက်ခံလျှင် အမှန်(✓) အမှတ်အသားကို လည်းကောင်း၊ ကန့်ကွက်လျှင်ကြက်ခြေခတ် (x) အမှတ်အသားကို လည်းကောင်းရေးခြစ်၍ ဆန္ဒပြုရမည်။ ထို့နောက် မိမိဆန္ဒပြု ထားသည်ကို သူတစ်ပါး မမြင်နိုင်စေရန် ဆန္ဒမဲလက်မှတ်ကိုခေါက်၍ သတ်မှတ်ထားသည့် မဲပုံးအတွင်းသို့ ထည့်ရမည်။ ဆန္ဒမဲလက်မှတ်တွင် မဲရုံမှူး၏ လက်မှတ်နှင့် မဲဆန္ဒရှင်ဆန္ဒပြုထားသော အမှတ်အသား တို့မှတစ်ပါး အခြားမည်သည့် အမှတ်အသားမျှ မပါဝင်စေရ။

(ဂ) ဆန္ဒမဲပေးပြီးသူတိုင်းကို နောက်တစ်ကြိမ် ဆန္ဒမဲပေးနိုင်ခြင်းမရှိစေရန် သတ်မှတ်ညွှန်ကြားထားသည့်အတိုင်း မင်တို့သည့်စနစ်ကို ကျင့်သုံး ရမည်။

၁၅။ (က) ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူသည် ဆန္ဒမဲလက်မှတ်ရှိ ဖော်ပြချက်များကို မဖတ်တတ်လျှင်လည်းကောင်း၊ ညွှန်ကြားထားသည့်အတိုင်း ဆန္ဒမဲ မပေးတတ်လျှင်လည်းကောင်း သက်ဆိုင်ရာ မဲစာရင်း၌ ပါရှိသော ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူ၏ ဖခင်၊ မိခင်၊ ခင်ပွန်း၊ ဇနီး၊ သား၊ သမီး၊ ညီအစ်ကိုမောင်နှမအရင်း တစ်ဦးဦးသည် ဆန္ဒမဲပေးသူက ညွှန်ကြား သည့်အတိုင်း သတ်မှတ်ထားသည့်နေရာတွင် ဆန္ဒမဲလက်မှတ်၌ လျှို့ဝှက်ဆန္ဒပြုရမည်။ ယင်းပုဂ္ဂိုလ်များ မရှိခဲ့လျှင် မဲရုံမှူးသည် ယင်းပုဂ္ဂိုလ်များကိုယ်စား ဆောင်ရွက်ပေးရမည်။ ထို့နောက် ဆန္ဒမဲ

ပေးသူအား ထိုဆန္ဒမဲလက်မှတ်ကိုခေါက်၍ မဲပုံးထဲသို့ ကိုယ်တိုင် ထည့်စေရမည်။

- ( ခ ) ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူသည် မသန်စွမ်းသူဖြစ်လျှင် သက်ဆိုင်ရာ မဲစာရင်း၌ ပါရှိသော ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူ၏ ဖခင်၊ မိခင်၊ ခင်ပွန်း၊ ဇနီး၊ သား၊ သမီး၊ ညီအစ်ကိုမောင်နှမအရင်း တစ်ဦးဦး သို့မဟုတ် မသန်စွမ်းသူကိုယ်တိုင် စိတ်ကြိုက်ရွေးချယ်သောသူတစ်ဦး၏ အကူအညီဖြင့် ဆန္ဒမဲပေးခြင်း ကိုလည်း ခွင့်ပြုရမည်။

၁၆။ မဲရုံသို့လာရောက်ဆန္ဒမဲပေးသူသည် ကျန်းမာသန်စွမ်းခြင်းမရှိသောကြောင့် မိမိဆန္ဒပြုပြီးသော ဆန္ဒမဲလက်မှတ်ကို မဲပုံးထဲသို့ ထည့်နိုင်စွမ်းမရှိလျှင် မဲရုံအဖွဲ့ဝင်များသည် ထိုသူအား ဆန္ဒမဲထည့်နိုင်စေရန် ကူညီရမည်။

၁၇။ (က) မဲရုံမှူးသည် မဲရုံ၌ တည်ငြိမ်အေးချမ်းမှု ရှိစေရန်လည်းကောင်း၊ ဆန္ဒခံယူပွဲကို တရားမျှတစွာဖြစ်စေရန်လည်းကောင်း၊ ဆန္ဒမဲပေးခွင့် ရှိသူများအား မဲရုံအတွင်းသို့ စည်းကမ်းတကျ ဝင်ခွင့်ပေးရန် လည်းကောင်း စီမံဆောင်ရွက်ရမည်။

- ( ခ ) ဆန္ဒမဲစတင်ပေးသည့်အချိန်မှ ဆန္ဒမဲပေးခြင်းပြီးဆုံးသည့်အချိန်အတွင်း မဲရုံထဲသို့ အောက်ပါပုဂ္ဂိုလ်များမှတစ်ပါး အခြားမည်သူမျှ မဝင်ရ -

- (၁) မဲရုံအဖွဲ့ဝင်များ၊
- (၂) ဆန္ဒမဲပေးမည့်သူများ၊
- (၃) တာဝန်ကျရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ သို့မဟုတ် ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စုကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲက လုံခြုံရေးတာဝန် ပေးအပ်ခံ ရသူများ၊
- (၄) နည်းဥပဒေ ၁၅ အရ ခွင့်ပြုထားသူများ၊
- (၅) ကော်မရှင်နှင့် သက်ဆိုင်ရာ ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲဝင်များ၊

(၆) ကော်မရှင်ကခွင့်ပြုထားသည့် ဆန္ဒခံယူပွဲလေ့လာသူများ။

၁၈။ တစ်ဦးတစ်ယောက်သောသူသည် မဲရုံတွင် မဖွယ်မရာသောအမှုကိုပြုလျှင် သို့မဟုတ် မဲရုံမှူးက တာဝန်အရ ညွှန်ကြားခြင်းကို မနာခံလျှင် ယင်းသို့ မဖွယ်မရာပြုသူ သို့မဟုတ် နာခံခြင်းမရှိသူအား မဲရုံမှူး၏အမိန့်ဖြင့် တာဝန်ကျ ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင် သို့မဟုတ် ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စုကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ၏ လုံခြုံရေးတာဝန် ပေးအပ်ခံရသူကလည်းကောင်း၊ မဲရုံအဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးကလည်းကောင်း မဲရုံမှ ချက်ချင်းဖယ်ရှားရမည်။

၁၉။ (က) ဆန္ဒခံယူပွဲတွင် သူတစ်ပါးအယောင်ဆောင်၍ ဆန္ဒမဲပေးခွင့် လာရောက် တောင်းဆိုကြောင်း မဲရုံမှူး သို့မဟုတ် မဲရုံအဖွဲ့ဝင် တစ်ဦးဦး သို့မဟုတ် တာဝန်ကျ ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲအဖွဲ့ဝင် တစ်ဦးဦးက သိရှိလျှင် ထိုအယောင်ဆောင် သူအား ဆန္ဒမဲပေးခွင့်မပြုရ။

(ခ) မဲရုံမှူးသည် ထိုသူ၏အမည်၊ နေရပ်တို့ကို ရေးမှတ်ပြီးနောက် ဆန္ဒမဲ ပေးခွင့်မပြုရခြင်းအတွက် အကြောင်းပြချက်များကို အကျဉ်းချုပ် ရေးသားထားပြီး မှတ်တမ်းတင်ထားရမည်။

(ဂ) မဲစာရင်း၌ အမည် သို့မဟုတ် နေရပ်နှင့်စပ်လျဉ်းသည့် ဖော်ပြချက်တွင် အနည်းငယ် မှားယွင်းခြင်း၊ ချို့ငဲ့ခြင်း၊ ချွတ်ချော်ခြင်းရှိသော်လည်း ထိုဖော်ပြချက်နှင့် သက်ဆိုင်သူသည် ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူ အမှန်ဖြစ်ကြောင်း တာဝန်ခံ၍ ပြောဆိုနိုင်သူရှိလျှင် မဲစာရင်းတွင်ပါရှိသော မှားယွင်းချက်၊ ချို့ငဲ့ချက်၊ ချွတ်ချော်ချက်ကို ပြင်ဆင်ရေးမှတ်၍ ထိုသူကို ဆန္ဒမဲပေးခွင့် ပြုရမည်။ ယင်းသို့ ပြင်ဆင်ခွင့်ပြုသည့်အခါတိုင်း မဲရုံမှူးသည် အကျိုးအကြောင်း အကျဉ်းချုပ်ကို ရေးသားမှတ်တမ်းတင်ထား ရမည်။

အခန်း (၄)

ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသအတွင်းရှိ ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများ ကြိုတင်ဆန္ဒမဲပေးခြင်း

၂၀။ (က) ဆန္ဒခံယူပွဲကျင်းပသောနေ့ရက်၌ မိမိနှင့်သက်ဆိုင်သည့် ဆန္ဒခံယူပွဲ ဒေသ၏ပြင်ပသို့ ခရီးဝေးသွားရန်ရှိသူတစ်ဦးသည် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲ လက်မှတ်ဖြင့် သက်ဆိုင်ရာ ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲထံ ကြိုတင်၍ ဆန္ဒမဲပေးနိုင်သည်။

(ခ) ဆန္ဒခံယူပွဲကျင်းပသောနေ့ရက်၌ ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသအတွင်းတွင်ရှိ သော်လည်း မဲရုံသို့ ကိုယ်တိုင်လာရောက် ဆန္ဒမဲပေးနိုင်သောသူများ အတွက် အောက်ပါအတိုင်း ဆောင်ရွက်ရမည် -

(၁) အသက်အရွယ်ကြီးရင့်သူ၊ အနာကြီးရောဂါစွဲကပ်နေသူ၊ နေအိမ်တွင် ရောဂါဝေဒနာ ပြင်းထန်စွာခံစားနေရသူနှင့် နေအိမ်တွင် မီးဖွားနေသူများရှိပါက သက်ဆိုင်ရာ ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲက ဆန္ဒခံယူပွဲ ကျင်းပမည့်နေ့မတိုင်မီ မိမိအဖွဲ့ဝင်နှစ်ဦးကို စေလွှတ်၍ သက်ဆိုင်ရာ ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများအား ကြိုတင်ဆန္ဒမဲ လက်မှတ်ဖြင့် ဆန္ဒမဲပေးနိုင်ရန်စီစဉ် ဆောင်ရွက်ပေးရမည်။ ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူကိုယ်တိုင် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်တွင် ရေးသွင်းရန် အခက်အခဲရှိလျှင် မဲစာရင်းတွင်ပါရှိသော ယင်းပုဂ္ဂိုလ်၏ ဖခင်၊ မိခင်၊ ခင်ပွန်း၊ ဇနီး၊ သား၊ သမီး၊ ညီအစ်ကို မောင်နှမအရင်းတစ်ဦးဦးက ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူ၏ ဆန္ဒအတိုင်း ယင်း၏ရှေ့မှောက်တွင် ရေးသွင်းရမည်။ ထိုသို့ ကူညီမည့်သူ မရှိလျှင် ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲအဖွဲ့ဝင် တစ်ဦးဦးက ယင်းပုဂ္ဂိုလ်၏ ရှေ့မှောက်တွင် ယင်းပုဂ္ဂိုလ်က ညွှန်ကြားသည့်အတိုင်း ရေးသွင်းရမည်။

- (၂) မသန်စွမ်းသူဖြစ်လျှင် ဤနည်းဥပဒေပါ နည်းလမ်းအတိုင်း ဆောင်ရွက်ပြီး သက်ဆိုင်ရာမဲစာရင်း၌ပါရှိသော မဲဆန္ဒရှင်၏ ဖခင်၊ မိခင်၊ ခင်ပွန်း၊ ဇနီး၊ သား၊ သမီး၊ ညီအစ်ကို မောင်နှမအရင်း တစ်ဦးဦး သို့မဟုတ် မသန်စွမ်းသူကိုယ်တိုင် စိတ်ကြိုက် ရွေးချယ်သောသူတစ်ဦး၏ အကူအညီဖြင့် ဆန္ဒမဲပေးခြင်း ကိုလည်း ခွင့်ပြုရမည်။
- (၃) အချုပ်ခံနေရသူနှင့် ပတ်သက်လျှင် ရဲအချုပ်စခန်း သို့မဟုတ် အကျဉ်းစခန်း အကြီးအမှူးကို သက်ဆိုင်ရာ ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲက ဆက်သွယ်ပြီး အချုပ်ခံနေရသူများ ဆန္ဒမဲပေးနိုင်ရန် ဆန္ဒခံယူပွဲ ကျင်းပမည့်နေ့ မတိုင်မီ မိမိအဖွဲ့ဝင်နှစ်ဦးကိုစေလွှတ်၍ ကြီးကြပ်ဆောင်ရွက် ပေးရမည်။ ရဲအချုပ်စခန်း သို့မဟုတ် အကျဉ်းစခန်းအကြီးအမှူးသည် ဆန္ဒပြုပြီးသော ဆန္ဒမဲလက်မှတ်ပါ စာအိတ်များကို သက်ဆိုင်ရာ ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ အဖွဲ့ဝင် နှစ်ဦးသို့ ပြန်လည်ပေးအပ်ရမည်။
- (၄) ဆေးရုံသို့တက်ရောက်နေရသော အတွင်းလူနာနှင့် ယင်းတို့အား ပြုစုစောင့်ရှောက်နေသော တာဝန်ကျ ဝန်ထမ်းများအတွက် ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသည် ဆေးရုံတာဝန်ခံနှင့်ဆက်သွယ်ပြီး ဆေးရုံတက်ရောက်နေရသော ထိုသူများအား ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်ဖြင့် ဆန္ဒမဲပေးနိုင်ရန် ဆန္ဒခံယူပွဲကျင်းပမည့်နေ့မတိုင်မီ မိမိအဖွဲ့ဝင်နှစ်ဦးကိုစေလွှတ်၍ ကြီးကြပ်ဆောင်ရွက် ပေးရမည်။ ဆေးရုံတာဝန်ခံသည် ဆန္ဒပြုပြီးသော ဆန္ဒမဲလက်မှတ်ပါ စာအိတ်များကို

သက်ဆိုင်ရာ ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု ကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲအဖွဲ့ဝင်နှစ်ဦးသို့ ပြန်လည်ပေးအပ်ရမည်။

(ဂ) ဆန္ဒခံယူပွဲကျင်းပသောနေ့၌ မဲစာရင်းပါရှိရာဒေသမှ ကျော်လွန်၍ သွားရောက်တာဝန် ထမ်းဆောင်ရသော ဝန်ထမ်း သို့မဟုတ် တပ်မတော်သား သို့မဟုတ် ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များက ကြိုတင်ဆန္ဒမဲ ပေးလိုပါက ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်ဖြင့် ဆန္ဒမဲပေးနိုင်ရန် သက်ဆိုင်ရာ ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲက စီစဉ်ပေးရမည်။

(ဃ) ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စုကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသည် ကော်မရှင်က သတ်မှတ်ပေးသော နေ့ရက်နှင့်အချိန်အတွင်း၌သာ ကြိုတင်ဆန္ဒမဲ ပေးခြင်းကို ဆောင်ရွက်ပေးရမည်။ ဆန္ဒပြုပြီးသော ကြိုတင်ဆန္ဒမဲ လက်မှတ်ပါ စာအိတ်များထည့်သွင်းရန် မဲပုံးများကို ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲအဖွဲ့ဝင်များနှင့် ရောက်ရှိ နေသူများအားပြသပြီး ချိပ်ပိတ်ရမည်။

(င) ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စုကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသည် -

(၁) ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်များ ထုတ်ယူခြင်း၊ ထုတ်ပေးခြင်း အတွက် ပုံစံ (၅-ခ) ဖြင့် စာရင်းပြုစုရမည်။

(၂) ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်ဖြင့် ဆန္ဒမဲပေးပြီးသူများ၏ စာရင်းကို ပုံစံ (၅-ဂ) ဖြင့် မဲရုံအလိုက် စာရင်းပြုစုပြီး သက်ဆိုင်ရာ မဲရုံမှူးများထံသို့ ဆန္ဒခံယူပွဲကျင်းပသည့်နေ့ နံနက် ၆ နာရီ မတိုင်မီ အရောက်ပေးပို့ရမည်။ မဲရုံမှူးသည် လက်ခံရရှိသည့် ပုံစံ (၅-ဂ) ကို မဲရုံတွင် ကပ်ထားရမည်။

(၃) ကြိုတင်ဆန္ဒမဲရယူပြီးနောက် ဆန္ဒပြုပြီးသော ကြိုတင်ဆန္ဒမဲ လက်မှတ်များပါရှိသည့် စာအိတ်များကို သက်ဆိုင်ရာ မဲပုံးများ အတွင်းသို့ ထည့်သွင်း၍ မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ ဆန္ဒခံယူပွဲ ကျင်းပသည့်နေ့ ညနေ ၄ နာရီမတိုင်မီ ပုံစံ (၅-ဂ) နှင့်အတူ ပေးပို့ရမည်။

**အခန်း (၅)**

**ဆန္ဒမဲပေးခြင်းကို ရွှေ့ဆိုင်းခြင်းနှင့် ဖျက်သိမ်းခြင်း**

၂၁။ (က) သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကြောင့်ဖြစ်စေ၊ လုံခြုံရေးပျက်ပြားသည့် အခြေအနေကြောင့်ဖြစ်စေ၊ အခြားဘေးအန္တရာယ်တစ်ခုခုကြောင့် ဖြစ်စေ လွတ်လပ်၍တရားမျှတသော ဆန္ဒခံယူပွဲကို တည်ငြိမ်စွာ ကျင်းပနိုင်ခြင်းမရှိလျှင် သက်ဆိုင်ရာ မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသည် ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသတစ်ခုလုံးနှင့်သက်ဆိုင်သော မဲရုံအားလုံးကိုဖြစ်စေ၊ မဲရုံအချို့ကိုဖြစ်စေ၊ မဲရုံတစ်ရုံကိုဖြစ်စေ ဥပဒေ ပုဒ်မ ၆၊ ပုဒ်မခွဲ (င) အရ ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲကျင်းပရန် သတ်မှတ်ထားသောကာလ အတွင်း ဆန္ဒမဲပေးနိုင်ရေးအတွက် သင့်လျော်သည့်နေ့ရက်သို့ တစ်ကြိမ် ရွှေ့ဆိုင်းနိုင်သည်။ ထို့ပြင်မဲရုံများကိုလည်း မိမိသင့်လျော် သည်ဟု ထင်မြင်သည့်နေရာသို့ ချက်ချင်း ရွှေ့ပြောင်းနိုင်သည်။ ယင်းသို့ ရွှေ့ဆိုင်းခြင်းနှင့် ရွှေ့ပြောင်းခြင်းကို သက်ဆိုင်ရာ ကိုယ်ပိုင် အုပ်ချုပ်ခွင့်ရတိုင်း သို့မဟုတ် ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲနှင့် ခရိုင်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ တင်ပြပြီး မိတ္တူကို ကော်မရှင်၊ သက်ဆိုင်ရာ နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲနှင့် တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲများသို့ တင်ပြ ရမည်။

(ခ) မဲရုံတစ်ရုံရုံတွင် ဆန္ဒမဲပေးရန် သတ်မှတ်ထားသောနေ့ရက်၌ ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများက နည်းဥပဒေခွဲ (က) ပါ အကြောင်းတစ်စုံတစ်ရာကြောင့် ဆန္ဒမဲပေးခြင်း မပြုလုပ်နိုင်လျှင် မဲရုံအဖွဲ့သည် ဆန္ဒမဲပေးခြင်းကို ရွှေ့ဆိုင်းကြောင်း ကြေညာရမည်။ ဆန္ဒမဲပေးနေစဉ် ရွှေ့ဆိုင်းရလျှင် မဲရုံအဖွဲ့သည် ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူငါးဦး၏ ရှေ့မှောက်တွင် မဲပုံးများကို လုံခြုံစွာပိတ်ပြီး ယင်းဖြစ်စဉ်ကို သက်ဆိုင်ရာ ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ ချက်ချင်းတင်ပြရမည်။ ယင်းကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသည် မိမိ၏ ထောက်ခံချက်နှင့်အတူ မြို့နယ် ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ အစီရင်ခံရမည်။

(ဂ) ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စုကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသည် ရွှေ့ဆိုင်းလိုက်ကြောင်း ကြေညာခဲ့သည့် မဲရုံတွင် ဆန္ဒမဲပေးရန်ကျန်နေသည့် ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများ ဆန္ဒမဲပေးရန်နေ့ရက်နှင့် နေရာကို ဥပဒေပုဒ်မ ၆၊ ပုဒ်မခွဲ (င) အရ ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ ကျင်းပရန် သတ်မှတ်ထားသော ကာလအတွင်းမှ ရက်တစ်ရက် သတ်မှတ်၍ ကြေညာပေးရမည်။

(ဃ) ရွှေ့ဆိုင်းလိုက်သည့်နေ့ရက်တွင် ဆန္ဒမဲပေးရာ၌ မဲပုံးအသစ်ကို အသုံးပြုရမည်။

၂၂။ (က) ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲအတွက် ဆန္ဒမဲပေးခြင်းကို နည်းဥပဒေ ၂၁၊ နည်းဥပဒေခွဲ (က) ပါ အကြောင်းတစ်ခုခုကြောင့် ဖျက်သိမ်းရန် အခြေအနေဖြစ်ပေါ်လာပါက ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသည် ယင်း၏ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသအတွင်းရှိ မဲရုံအချို့ကို ဖြစ်စေ၊ မဲရုံအားလုံးကိုဖြစ်စေ ဖျက်သိမ်းနိုင်သည်။ ယင်းသို့ အခြေအနေ ဖြစ်ပေါ်လာပါက ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု ကော်မရှင်

အဖွဲ့ခွဲသည် မိမိ၏ဆောင်ရွက်ချက်ကို သက်ဆိုင်ရာမြို့နယ် ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ ချက်ချင်းတင်ပြရမည်။

- (ခ) နည်းဥပဒေခွဲ (က) အရ ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ၏ တင်ပြချက်ကို မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသည် မိမိ၏သဘောထားမှတ်ချက်နှင့်အတူ သက်ဆိုင်ရာ ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရတိုင်း သို့မဟုတ် ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲနှင့် ခရိုင်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ အစီရင်ခံပြီး မိတ္တူကို ကော်မရှင်၊ သက်ဆိုင်ရာ နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲနှင့် တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲများသို့ ပေးပို့ရမည်။
- (ဂ) ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲအတွက် ဆန္ဒမဲပေးခြင်းကို နည်းဥပဒေ ၂၁၊ နည်းဥပဒေခွဲ (က) ပါ အကြောင်းတစ်ခုခုကြောင့် ဖျက်သိမ်းရန် အခြေအနေဖြစ်ပေါ်လာပါက မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသည် မိမိမြို့နယ်အတွင်းရှိ ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသတစ်ခုကိုဖြစ်စေ၊ သတ်မှတ်ထားသော ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသအားလုံး၏ ထက်ဝက်အထိကိုဖြစ်စေ ဖျက်သိမ်းနိုင်သည်။ အကယ်၍ ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသအားလုံး၏ ထက်ဝက်ကျော်ကို ဖျက်သိမ်းရန် အခြေအနေဖြစ်ပေါ်လာပါက မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသည် မိမိ၏ထောက်ခံချက်နှင့်အတူ သက်ဆိုင်ရာကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရတိုင်း သို့မဟုတ် ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ၊ ခရိုင်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ၊ နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲနှင့် တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲများသို့ ချက်ချင်း အစီရင်ခံရမည်။
- (ဃ) နည်းဥပဒေခွဲ (ဂ) အရ မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ၏ ထောက်ခံတင်ပြချက်ကို တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ကော်မရှင်

အဖွဲ့ခွဲက အဆုံးအဖြတ် ပေးရမည်။ ယင်းဆုံးဖြတ်ချက်သည် အပြီးအပြတ် ဖြစ်စေရမည်။ တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ် ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသည် ထိုသို့ဖျက်သိမ်းရန် ဆုံးဖြတ်ကြောင်းကို ကော်မရှင်သို့ အစီရင်ခံ၍ သက်ဆိုင်ရာ ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရတိုင်း သို့မဟုတ် ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ၊ ခရိုင် ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲနှင့် မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲများသို့ မိတ္တူပေးပို့ ရမည်။

( c ) ကော်မရှင်သည် နည်းဥပဒေ ၂၁ နှင့် ၂၂ တို့အရ ဆန္ဒခံယူပွဲ မကျင်းပ နိုင်သည့် ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသ၏ မဲစာရင်းပါရှိသူများကို ပုံစံ (၄-က) မှ နုတ်ပယ်ရမည်။

**အခန်း (၆)**

**သက်ဆိုင်ရာ ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသ၏ ပြင်ပသို့တာဝန်ဖြင့်ရောက်ရှိနေသော တပ်မတော် ကြည်း၊ ရေ၊ လေ တပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် ယင်းတို့နှင့်အတူနေထိုင်သော မိသားစုဝင်များအတွက် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲပေးရန် နည်းလမ်းများ**

၂၃။ (က) တပ်မှူးနှင့်အဖွဲ့သည် -

(၁) တပ်တွင်းတွင် နေထိုင်သော်လည်း ပြည်လုံးကျွတ် ဆန္ဒခံယူပွဲ ကျင်းပသည့်နေ့ရက်တွင် ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသ၏ပြင်ပသို့ တာဝန် ဖြင့်ရောက်ရှိနေသော တပ်မတော် ကြည်း၊ ရေ၊ လေ တပ်ဖွဲ့ဝင် များနှင့် ယင်းတို့၏ မိသားစုဝင်များ၊ မှီခိုသူများ၏ မဲစာရင်းကို ပုံစံ (၁-ခ) ဖြင့် ပြုစု၍ နည်းဥပဒေ ၇၊ နည်းဥပဒေခွဲ (က) အရ ကြေညာရမည်။

(၂) နည်းဥပဒေခွဲငယ် (၁) အရ မဲစာရင်းကြေညာပြီးမှ ရောက်ရှိလာသော ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများအတွက် နည်းဥပဒေ ၁၁၊ နည်းဥပဒေခွဲ (ခ) အရ နောက်တိုးမဲစာရင်းအဖြစ် မဲစာရင်းတွင် ဖြည့်စွက်နိုင်သည်။ ယင်းတို့၏ အမည်များကို မူလမဲစာရင်းမှ ပယ်ဖျက်ရန် သက်ဆိုင်ရာတပ်နှင့် ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ အကြောင်းကြားရမည်။

(၃) သက်ဆိုင်ရာ ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသ၏ပြင်ပသို့ တာဝန်ဖြင့်ရောက်ရှိနေသော တပ်မတော် ကြည်း၊ ရေ၊ လေ တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ ယင်းတို့၏ မိသားစုဝင်များနှင့် မှီခိုသူများအတွက် လိုအပ်သော ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်နှင့် စာအိတ်များကို မိမိတို့ရောက်ရှိရာဒေသရှိ သက်ဆိုင်ရာ မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲထံမှ တောင်းခံရမည်။

(၄) မိမိအခြေပြုရာ ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသအတွင်းမှ အလှမ်းကွာဝေးသော ဒေသတွင် ရောက်ရှိနေသော ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများအတွက် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်နှင့် စာအိတ်များကို သတ်မှတ်ထားသော နေ့ရက်တွင်အချိန်မီ ပြန်လည်ပေးပို့နိုင်ရေးအတွက် ကြိုတင်ပေးပို့ရမည်။

(ခ) သတ်မှတ်ထားသောအချိန်အတွင်း ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူသည် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်တွင် ထောက်ခံလျှင် အမှန် (✓) အမှတ်အသားကို လည်းကောင်း၊ ကန့်ကွက်လျှင် ကြက်ခြေခတ် (x) အမှတ်အသားကို လည်းကောင်း လျှို့ဝှက်စွာရေးခြစ်၍ စာအိတ်တွင်ထည့်ကာ ယင်းစာအိတ်ကို လုံခြုံစွာပိတ်၍ တပ်မှူးနှင့်အဖွဲ့ထံပေးအပ်ရမည်။

(ဂ) တပ်မှူးနှင့်အဖွဲ့သည် မဲစာရင်း၊ ဆန္ဒမဲပေးသူများစာရင်း၊ ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်ပါရှိသော စာအိတ်များ၊ လက်ခံရရှိသော ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်များကို လုံခြုံစွာထုပ်ပိုး၍ ပြင်ပသို့တာဝန်ဖြင့်

ရောက်ရှိနေသော တပ်မတော်သားများနှင့် သက်ဆိုင်သည့် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်စာရင်းကို ပုံစံ (၆) ဖြင့် ပြုစုပြီး သက်ဆိုင်ရာ မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ ဆန္ဒခံယူပွဲကျင်းပသည့်နေ့ ညနေ ၄ နာရီ မတိုင်မီ ပေးအပ်ရမည်။

အခန်း (၇)

နိုင်ငံခြားတွင် ရောက်ရှိနေသော ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများနှင့် ယင်းတို့နှင့်အတူနေထိုင်သော မိသားစုဝင်များအတွက် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲပေးရန်နည်းလမ်းများ

၂၄။ (က) သံရုံးအကြီးအမှူးနှင့်အဖွဲ့ သို့မဟုတ် ကောင်စစ်ဝန်ရုံးအကြီးအမှူးနှင့် အဖွဲ့သည် -

- (၁) ဥပဒေပုဒ်မ ၁၁၊ ပုဒ်မခွဲ (ခ)၊ ပုဒ်မခွဲငယ် (၁) (၃) (၄) နှင့် (၅) တို့အရ ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများ၏ မဲစာရင်းကို ပုံစံ (၁-က) ဖြင့် ပြုစု၍ နည်းဥပဒေ ၇၊ နည်းဥပဒေခွဲ (က) အရ ကြေညာရမည်။
- (၂) နည်းဥပဒေခွဲငယ် (၁) အရ မဲစာရင်းကြေညာပြီးမှ ရောက်ရှိ လာသော ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများအတွက် နောက်တိုးမဲစာရင်း အဖြစ် မဲစာရင်းတွင် ဖြည့်စွက်နိုင်သည်။ ယင်းတို့၏ အမည်များကို မူလမဲစာရင်းမှ ပယ်ဖျက်ရန် ကော်မရှင်သို့ အကြောင်းကြား ရမည်။
- (၃) ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများအတွက် လိုအပ်သော ကြိုတင်ဆန္ဒမဲ လက်မှတ်နှင့် စာအိတ်များကို နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန မှတစ်ဆင့် ကော်မရှင်သို့ တောင်းခံရမည်။

(၄) ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများကို စုစည်း၍ သတ်မှတ်သောနေ့ရက်၊ သတ်မှတ်သောနေရာတွင် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်နှင့် စာအိတ်များ ထုတ်ပေးရမည်။

(ခ) သတ်မှတ်ထားသောအချိန်အတွင်း ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူသည် ကြိုတင် ဆန္ဒမဲလက်မှတ်တွင် ထောက်ခံလျှင် အမှန် (✓) အမှတ်အသားကို လည်းကောင်း၊ ကန့်ကွက်လျှင် ကြက်ခြေခတ် (x) အမှတ်အသားကို လည်းကောင်း လျှို့ဝှက်စွာရေးခြစ်၍ စာအိတ်တွင်ထည့်ကာ ယင်းစာအိတ်ကို လုံခြုံစွာပိတ်၍ သံရုံးအကြီးအမှူးနှင့်အဖွဲ့ သို့မဟုတ် ကောင်စစ်ဝန်ရုံးအကြီးအမှူးနှင့်အဖွဲ့ထံ ပေးအပ်ရမည်။

(ဂ) သံရုံးအကြီးအမှူးနှင့်အဖွဲ့ သို့မဟုတ် ကောင်စစ်ဝန်ရုံးအကြီးအမှူး နှင့်အဖွဲ့သည် မဲစာရင်း၊ ဆန္ဒမဲပေးသူများစာရင်း၊ ကြိုတင်ဆန္ဒမဲ လက်မှတ်ပါရှိသော စာအိတ်များ၊ လက်ခံရရှိသော ဆန္ဒမဲလက်မှတ် စာရင်းနှင့် လက်ကျန်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်များကို လုံခြုံစွာထုပ်ပိုး၍ ပုံစံ (၆-က) အတိုင်း စာရင်းပြုစုပြီး အစီရင်ခံစာနှင့်အတူ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနမှတစ်ဆင့် ကော်မရှင်သို့ အမြန်ဆုံး ပေးပို့ ရမည်။

(ဃ) (၁) ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲကျင်းပသည့် နေ့ရက်မတိုင်မီ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသို့ နိုင်ငံခြားမှ ပြန်လည် ရောက်ရှိနေသော မြန်မာနိုင်ငံ၏သံရုံး သို့မဟုတ် ကောင်စစ်ဝန်ရုံး အဖွဲ့ဝင်များနှင့် မိသားစုဝင်များ၊ အစိုးရပညာတော်သင်များနှင့် မိသားစုဝင်များ၊ ပြည်ပ၌ အလုပ်ဝတ္တရား ဆောင်ရွက်ရန် အစိုးရက ခန့်ထားခြင်းခံရသူများနှင့် ယင်းတို့၏ မိသားစုဝင်များ၊ အစိုးရ၏ ခွင့်ပြုချက်ဖြင့် နိုင်ငံခြားတွင်ရောက်ရှိနေသော အခြားပုဂ္ဂိုလ်များသည် မိမိတို့နေထိုင်ရာဒေသ၏ သက်ဆိုင်ရာ

ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စုကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ မိမိတို့၏ အမည်များကို နောက်တိုးမဲစာရင်းအဖြစ် မဲစာရင်းတွင် ဖြည့်စွက်ရန် တင်ပြနိုင်သည်။ ထိုသို့တင်ပြသည့်အခါ သက်ဆိုင်ရာ ဌာနအကြီးအမှူး၏ မူလမဲစာရင်းမှ ပယ်ဖျက်ပြီးကြောင်းနှင့် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲ မပေးရသေးကြောင်း သက်သေခံလက်မှတ်ကို တင်ပြရမည်။

- (၂) ယင်းသို့တင်ပြသည့်အခါတွင် သက်ဆိုင်ရာ ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသည် နည်းဥပဒေ ၁၁၊ နည်းဥပဒေခွဲ (က) အရ စိစစ်၍ နောက်တိုးမဲစာရင်းအဖြစ် ဖြည့်စွက်ထည့်သွင်းပြီး ယင်းရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု မဲရုံ၌ပင် ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ပြုရမည်။

**အခန်း (၈)**

သက်ဆိုင်ရာဆန္ဒခံယူပွဲဒေသ၏ပြင်ပရောက်ရှိနေသော တက္ကသိုလ်၊ ဒီဂရီကောလိပ်၊ ကောလိပ်၊ သိပ္ပံနှင့် ကျောင်းအသီးသီးတွင် ပညာသင်ကြားနေကြသော ကျောင်းသူ၊ ကျောင်းသားများနှင့် ဂေဟာတွင် နေထိုင်ကြသူများအတွက် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲပေးရန် နည်းလမ်းများ

- ၂၅။ (က) တက္ကသိုလ်ဖြစ်လျှင် တက္ကသိုလ်ပါမောက္ခချုပ်နှင့်အဖွဲ့၊ ဒီဂရီကောလိပ်၊ ကောလိပ်၊ သိပ္ပံ သို့မဟုတ် ကျောင်းဖြစ်လျှင် ကျောင်းအုပ်ကြီးနှင့် အဖွဲ့၊ လူမှုရေးကျောင်းဖြစ်လျှင် ယင်းကျောင်း၏ အကြီးအမှူးနှင့် အဖွဲ့၊ ဂေဟာဖြစ်လျှင် ဂေဟာမှူးနှင့်အဖွဲ့သည် -
  - (၁) ယင်းတို့၏ တက္ကသိုလ်၊ ဒီဂရီကောလိပ်၊ ကောလိပ်၊ သိပ္ပံနှင့် ကျောင်းအသီးသီးတွင် ပညာသင်ကြားလျက်ရှိသော ကျောင်းသူ၊

ကျောင်းသားများအတွက် မဲစာရင်းကို ပုံစံ (၁-ဂ) ဖြင့် ပြုစု၍ နည်းဥပဒေ ၇၊ နည်းဥပဒေခွဲ (က) အရ ကြေညာရမည်။

(၂) နည်းဥပဒေခွဲငယ် (၁) အရ မဲစာရင်းကြေညာပြီးမှ ရောက်ရှိ လာသော ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများအတွက် နောက်တိုးမဲစာရင်း အဖြစ် မဲစာရင်းတွင် ဖြည့်စွက်နိုင်သည်။ ယင်းတို့၏အမည် များကို မူလမဲစာရင်းမှ ပယ်ဖျက်ရန် သက်ဆိုင်ရာ ကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲသို့ အကြောင်းကြားရမည်။

(၃) သတ်မှတ်သောနေ့ရက်၊ သတ်မှတ်သောနေရာတွင် ဆန္ဒမဲ ပေးခွင့်ရှိသူများကို စုစည်း၍ ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်နှင့် စာအိတ်များ ထုတ်ပေးရမည်။

(ခ) သတ်မှတ်ထားသောအချိန်အတွင်း ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူသည် ကြိုတင် ဆန္ဒမဲလက်မှတ်တွင် ထောက်ခံလျှင် အမှန် (✓) အမှတ်အသားကို လည်းကောင်း၊ ကန့်ကွက်လျှင် ကြက်ခြေခတ် (x) အမှတ်အသားကို လည်းကောင်း လျှို့ဝှက်စွာရေးခြစ်၍ စာအိတ်တွင်ထည့်ကာ ယင်းစာအိတ်ကို လုံခြုံစွာပိတ်၍ နည်းဥပဒေခွဲ (က) ပါ အဖွဲ့များထံ ပေးအပ်ရမည်။

(ဂ) နည်းဥပဒေခွဲ (က) ပါ အဖွဲ့များသည် မဲစာရင်း၊ ဆန္ဒမဲပေးသူများ စာရင်း၊ ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်ပါရှိသော စာအိတ်များ၊ လက်ခံ ရရှိသော ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်စာရင်းနှင့် လက်ကျန်ကြိုတင် ဆန္ဒမဲလက်မှတ်များကို လုံခြုံစွာထုပ်၍ ပုံစံ (၆-ခ) ဖြင့် မိမိနှင့် သက်ဆိုင်သည့် မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ ဆန္ဒခံယူပွဲ ကျင်းပသည့်နေ့ ညနေ ၄ နာရီ မတိုင်မီ ပေးအပ်ရမည်။

(ဃ) နည်းဥပဒေခွဲ(က)၊ နည်းဥပဒေခွဲငယ် (၁) အရ မဲစာရင်းကြေညာပြီးမှ အကြောင်းတစ်စုံတစ်ရာကြောင့် မိမိနေရပ်သို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိသူ

များသည် သက်ဆိုင်ရာ ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ မိမိတို့၏အမည်များကို နောက်တိုးမဲစာရင်း အဖြစ် မဲစာရင်းတွင် ဖြည့်စွက်ရန် တင်ပြနိုင်သည်။ ထိုသို့ တင်ပြ သည့်အခါ သက်ဆိုင်ရာ ဌာနအကြီးအမှူး၏ မူလမဲစာရင်းမှ ပယ်ဖျက်ပြီးကြောင်းနှင့် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲ မပေးရသေးကြောင်း သက်သေခံလက်မှတ်ကို တင်ပြရမည်။

- ( င ) ယင်းသို့တင်ပြသည့်အခါတွင် သက်ဆိုင်ရာ ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသည် နည်းဥပဒေ ၁၁၊ နည်းဥပဒေခွဲ (က) အရ စိစစ်၍ နောက်တိုး မဲစာရင်းအဖြစ် ဖြည့်စွက်ထည့်သွင်းပြီး ယင်းရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု မဲရုံ၌ပင် ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ပြု ရမည်။

**အခန်း (၉)**

သက်ဆိုင်ရာဆန္ဒခံယူပွဲဒေသ၏ ပြင်ပသို့ရောက်ရှိနေသော ဆေးရုံတွင် တက်ရောက် ကုသနေသူများနှင့် ယင်းတို့အား ပြုစုစောင့်ရှောက်နေသော တာဝန်ကျဝန်ထမ်းများအတွက် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲပေးရန် နည်းလမ်းများ

၂၆။ (က) ဆေးရုံအုပ်ကြီးနှင့်အဖွဲ့သည် -

- (၁) ဆေးရုံသို့တက်ရောက်နေသော အတွင်းလူနာများနှင့် ယင်းတို့အား ပြုစုစောင့်ရှောက်နေသော တာဝန်ကျဝန်ထမ်းများအတွက် မဲစာရင်းကို ပုံစံ (၁-ဃ) ဖြင့် ပြုစု၍ နည်းဥပဒေ ၇၊ နည်းဥပဒေခွဲ (က) အရ ကြေညာရမည်။
- (၂) နည်းဥပဒေခွဲငယ် (၁) အရ မဲစာရင်းကြေညာပြီးမှ ဆေးရုံသို့ တက်ရောက်ကုသနေသော ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများသည်

ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ ကျင်းပသည့် နေ့ရက်တွင် ဆေးရုံမှ ဆင်းနိုင်သည့် အခြေအနေမရှိပါက ယင်းတို့၏အမည်များကို နောက်တိုးမဲစာရင်းအဖြစ် ဖြည့်စွက်၍ ကြိုတင်ဆန္ဒမဲပေးခွင့် ပြုရမည်။ ယင်းတို့၏အမည်ကို မူလမဲစာရင်းမှ ပယ်ဖျက်ရန် သက်ဆိုင်ရာကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ အကြောင်းကြားရမည်။

(၃) မိမိတို့ဆေးရုံရှိ ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများကို သတ်မှတ်သော နေ့ရက်၊ သတ်မှတ်သောနေရာတွင် စုစည်း၍ ကြိုတင်ဆန္ဒမဲ လက်မှတ်နှင့် စာအိတ်များထုတ်ပေးရမည်။

(ခ) သတ်မှတ်ထားသော အချိန်အတွင်းဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူသည် ကြိုတင် ဆန္ဒမဲလက်မှတ်တွင် ထောက်ခံလျှင် အမှန် (✓) အမှတ်အသားကို လည်းကောင်း၊ ကန့်ကွက်လျှင် ကြက်ခြေခတ် (x) မှတ်အသားကို လည်းကောင်း လျှို့ဝှက်စွာရေးခြစ်၍ စာအိတ်တွင်ထည့်ကာ ယင်းစာအိတ်ကို လုံခြုံစွာပိတ်၍ ဆေးရုံအုပ်ကြီးနှင့်အဖွဲ့ထံ ပေးအပ် ရမည်။

(ဂ) ဆေးရုံအုပ်ကြီးနှင့်အဖွဲ့သည် မဲစာရင်း၊ ဆန္ဒမဲပေးသူများစာရင်း၊ ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်ပါရှိသော စာအိတ်များ၊ လက်ခံရရှိသော ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်စာရင်းနှင့် လက်ကျန်ကြိုတင်ဆန္ဒမဲ လက်မှတ်များကို လုံခြုံစွာထုပ်ပိုး၍ ပုံစံ (၆ - ခ) ဖြင့် မိမိနှင့် သက်ဆိုင်သည့် မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ ဆန္ဒခံယူပွဲ ကျင်းပသည့်နေ့ ညနေ ၄ နာရီ မတိုင်မီ ပေးအပ်ရမည်။

(ဃ) နည်းဥပဒေခွဲ (က)၊ နည်းဥပဒေခွဲငယ် (၁) အရ မဲစာရင်းကြေညာပြီးမှ အကြောင်းတစ်စုံတစ်ရာကြောင့် မိမိနေရပ်သို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိ သူများသည် သက်ဆိုင်ရာ ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ မိမိတို့၏အမည်များကို နောက်တိုးမဲစာရင်းအဖြစ်

မဲစာရင်းတွင် ဖြည့်စွက်ရန် တင်ပြနိုင်သည်။ ထိုသို့ တင်ပြသည့်အခါ သက်ဆိုင်ရာဌာနအကြီးအမှူး၏ မူလမဲစာရင်းမှ ပယ်ဖျက်ပြီးကြောင်းနှင့် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲ မပေးရသေးကြောင်း သက်သေခံလက်မှတ်ကို တင်ပြ ရမည်။

- (င) ယင်းသို့တင်ပြသည့်အခါတွင် သက်ဆိုင်ရာ ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသည် နည်းဥပဒေ ၁၁၊ နည်းဥပဒေခွဲ (က) အရ နောက်တိုးမဲစာရင်းအဖြစ် ဖြည့်စွက်ထည့်သွင်းပြီး ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စုမဲရုံ၌ပင် ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ပြုရမည်။

**အခန်း (၁၀)**

**အစိုးရဌာန၊ အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုခု၏ တာဝန်ပေးချက်အရ မိမိတို့၏  
အခြေစိုက်စခန်းမှ ခွဲခွာ၍ အခြားဒေသရှိ လုပ်ငန်းခွင်၌  
ရောက်ရှိနေသူများအတွက် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲပေးရန် နည်းလမ်းများ**

၂၇။ (က) လုပ်ငန်းခွင် အကြီးအမှူးနှင့်အဖွဲ့သည် -

- (၁) အစိုးရဌာန၊ အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုခု၏ တာဝန်ပေးချက်အရ မိမိတို့၏ အခြေစိုက်စခန်းမှခွဲခွာ၍ အခြားဒေသရှိလုပ်ငန်းခွင်၌ ရောက်ရှိနေသူ များအတွက် မဲစာရင်းကို ပုံစံ (၁-င) ဖြင့် ပြုစု၍ နည်းဥပဒေ ၇၊ နည်းဥပဒေခွဲ (က) အရ ကြေညာရမည်။
- (၂) နည်းဥပဒေခွဲငယ် (၁) အရ မဲစာရင်းကြေညာပြီးမှ ရောက်ရှိ လာသော ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများအတွက် နောက်တိုးမဲစာရင်း အဖြစ် မဲစာရင်းတွင် ဖြည့်စွက်နိုင်သည်။ ယင်းတို့၏ အမည်များကို မူလမဲစာရင်းမှ ပယ်ဖျက်ရန် သက်ဆိုင်ရာ ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ အကြောင်းကြားရမည်။

(၃) ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများကို သတ်မှတ်သောနေ့ရက်၊ သတ်မှတ်သော နေရာတွင်စုစည်း၍ ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်နှင့် စာအိတ်များ ထုတ်ပေးရမည်။

(ခ) သတ်မှတ်ထားသောအချိန်အတွင်း ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူသည် ကြိုတင် ဆန္ဒမဲလက်မှတ်တွင် ထောက်ခံလျှင်အမှန် (✓) အမှတ်အသားကို လည်းကောင်း၊ ကန့်ကွက်လျှင် ကြက်ခြေခတ် (x) အမှတ်အသားကို လည်းကောင်း လျှို့ဝှက်စွာရေးခြစ်၍ စာအိတ်တွင်ထည့်ကာ ယင်းစာအိတ်ကို လုံခြုံစွာပိတ်၍ လုပ်ငန်းခွင်အကြီးအမှူးနှင့်အဖွဲ့ထံ ပေးအပ်ရမည်။

(ဂ) လုပ်ငန်းခွင်အကြီးအမှူးနှင့်အဖွဲ့သည် မဲစာရင်း၊ ဆန္ဒမဲပေးသူများ စာရင်း၊ ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်ပါရှိသော စာအိတ်များ၊ လက်ခံ ရရှိသော ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်စာရင်းနှင့် လက်ကျန်ကြိုတင် ဆန္ဒမဲလက်မှတ်များကို လုံခြုံစွာထုပ်၍ ပုံစံ (၆-ဂ) ဖြင့် မိမိနှင့် သက်ဆိုင်သည့် မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ ဆန္ဒခံယူပွဲကျင်းပသည့်နေ့ ညနေ ၄ နာရီ မတိုင်မီ ပေးအပ်ရမည်။

(ဃ) နည်းဥပဒေခွဲ(က)၊ နည်းဥပဒေခွဲငယ် (၁) အရ မဲစာရင်းကြေညာပြီးမှ အကြောင်းတစ်စုံတစ်ရာကြောင့် အခြားဒေသတစ်ခုသို့ ရောက်ရှိသွား သူသည် မိမိရောက်ရှိသည့်ဒေသ၏ သက်ဆိုင်ရာ ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ မိမိတို့၏အမည်များကို နောက်တိုးမဲစာရင်းအဖြစ် မဲစာရင်းတွင် ဖြည့်စွက်ရန် တင်ပြနိုင်သည်။ ထိုသို့တင်ပြသည့်အခါ လုပ်ငန်းခွင်အကြီးအမှူး၏ မူလမဲစာရင်းမှ ပယ်ဖျက်ပြီးကြောင်းနှင့် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲပေးရသေးကြောင်း သက်သေခံလက်မှတ်ကို တင်ပြရမည်။

( င ) ယင်းသို့တင်ပြသည့်အခါတွင် သက်ဆိုင်ရာ ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသည် နည်းဥပဒေ ၁၁၊ နည်းဥပဒေခွဲ (က) အရ နောက်တိုးမဲစာရင်းအဖြစ် ဖြည့်စွက်ထည့်သွင်းပြီး ယင်းရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စုမဲရုံ၌ပင် ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ပြု ရမည်။

**အခန်း (၁၁)**

**သက်ဆိုင်ရာ ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသ၏ပြင်ပသို့ ရောက်ရှိနေသော ရဲစခန်းနှင့် အကျဉ်းထောင်များရှိ အချုပ်သားများအတွက် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲပေးရန် နည်းလမ်းများ**

၂၈။ (က) မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့စခန်းမှူးနှင့်အဖွဲ့ သို့မဟုတ် ထောင်ပိုင်နှင့် အဖွဲ့သည် -

(၁) သက်ဆိုင်ရာ ရဲစခန်းများနှင့် အကျဉ်းထောင်များရှိ အချုပ်သားများအတွက် မဲစာရင်းကို ပုံစံ (၁-၈) ဖြင့် ပြုစု၍ နည်းဥပဒေ ၇၊ နည်းဥပဒေခွဲ (က) အရ ကြေညာရမည်။

(၂) နည်းဥပဒေခွဲငယ် (၁) အရ မဲစာရင်းကြေညာပြီးမှ ရဲအချုပ် စခန်း သို့မဟုတ် အကျဉ်းထောင်သို့ ရောက်ရှိလာသော ဆန္ဒမဲ ပေးခွင့်ရှိသူများ၏ အမည်များကို နောက်တိုးမဲစာရင်းအဖြစ် မဲစာရင်းတွင် ဖြည့်စွက်နိုင်သည်။ ယင်းတို့၏ အမည်များကို မူလမဲစာရင်းမှ ပယ်ဖျက်ရန် သက်ဆိုင်ရာ ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ အကြောင်းကြားရမည်။

(၃) ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများကို သတ်မှတ်သောနေ့ရက်၊ သတ်မှတ်သောနေရာတွင် စုစည်း၍ ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်နှင့် စာအိတ်များ ထုတ်ပေးရမည်။

(ခ) သတ်မှတ်ထားသော အချိန်အတွင်း ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူသည် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်တွင် ထောက်ခံလျှင် အမှန် (✓) အမှတ်အသားကို လည်းကောင်း၊ ကန့်ကွက်လျှင် ကြက်ခြေခတ် (x) အမှတ်အသားကို လည်းကောင်း လျှို့ဝှက်စွာရေးခြစ်၍ စာအိတ်တွင်ထည့်ကာ ယင်းစာအိတ်ကိုလုံခြုံစွာပိတ်၍ ရဲတပ်ဖွဲ့စခန်းမှူးနှင့်အဖွဲ့ သို့မဟုတ် ထောင်ပိုင်နှင့်အဖွဲ့ထံ ပေးအပ်ရမည်။

(ဂ) ရဲစခန်းမှူးနှင့်အဖွဲ့ သို့မဟုတ် ထောင်ပိုင်နှင့်အဖွဲ့သည် မဲစာရင်း၊ ဆန္ဒမဲပေးသူများစာရင်း၊ ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်ပါရှိသော စာအိတ်များ၊ လက်ခံရရှိသော ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်စာရင်းနှင့် လက်ကျန် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်များကို လုံခြုံစွာထုပ်ပိုး၍ ပုံစံ(၆-ခ) ဖြင့် မိမိနှင့်သက်ဆိုင်သည့် မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ ဆန္ဒခံယူပွဲကျင်းပသည့်နေ့ ညနေ ၄ နာရီ မတိုင်မီ ပေးအပ်ရမည်။

(ဃ) နည်းဥပဒေခွဲ(က)၊ နည်းဥပဒေခွဲငယ် (၁) အရ မဲစာရင်းကြေညာပြီးမှ မိမိနေရပ်သို့ ပြန်ရောက်လာသူသည် မိမိရောက်ရှိသည့် သက်ဆိုင်ရာ ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ မိမိ၏ အမည်ကို နောက်တိုးမဲစာရင်းအဖြစ် မဲစာရင်းတွင် ဖြည့်စွက်ရန် တင်ပြနိုင်သည်။ ထိုသို့တင်ပြသည့်အခါ ရဲတပ်ဖွဲ့စခန်းမှူး သို့မဟုတ် ထောင်ပိုင်၏ မူလမဲစာရင်းမှ ပယ်ဖျက်ပြီးကြောင်းနှင့် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲ မပေးရသေးကြောင်း သက်သေခံလက်မှတ်ကို တင်ပြရမည်။

(င) ယင်းသို့တင်ပြသည့်အခါတွင် သက်ဆိုင်ရာ ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသည် နည်းဥပဒေ ၁၁၊ နည်းဥပဒေခွဲ

(က) အရ စိစစ်၍ နောက်တိုးမဲစာရင်းအဖြစ် ဖြည့်စွက်ထည့်သွင်းပြီး ယင်းရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု မဲရုံ၌ပင် ဆန္ဒမဲပေးခွင့် ပြုရမည်။

အခန်း (၁၂)

ဆန္ဒမဲရေတွက်ခြင်း၊ ကြေညာခြင်း

၂၉။ (က) နည်းဥပဒေ ၁၂၊ နည်းဥပဒေခွဲ (စ) နှင့်(ဆ)တို့အရ မဲရုံပိတ်ပြီးသည့် အခါတွင် မဲရုံမှူးနှင့် မဲရုံအဖွဲ့ဝင်များသည် ၁၀ ဦး အောက် မနည်းသော ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူတို့၏ ရှေ့မှောက်တွင် အောက်ပါတို့ကို ပြုလုပ် ရမည် -

- (၁) မဲပုံးကို စစ်ဆေးခြင်း၊
- (၂) မဲပုံးကိုဖွင့်ပြီး ဆန္ဒမဲများရေတွက်ခြင်း၊
- (၃) ဆန္ဒမဲများရေတွက်ရာတွင် ဥပဒေကြမ်း၏ ပြင်ဆင်သည့်ပုဒ်မ တစ်ခုချင်းအလိုက် ထောက်ခံမဲနှင့် ကန့်ကွက်မဲများကိုခွဲခြား၍ ခိုင်လုံမဲများအဖြစ် ရေတွက်ခြင်းနှင့် စာရင်းပြုစုခြင်း၊
- (၄) ပယ်မဲများကို သီးခြားရေတွက်၍ စာရင်းပြုစုခြင်း၊
- (၅) ခိုင်လုံမဲ၊ ပယ်မဲနှင့် လက်ကျန် ဆန္ဒမဲလက်မှတ်များကို တစ်ထုပ်စီ လုံခြုံစွာ ထုပ်ပိုးခြင်း။

(ခ) မဲရုံအဖွဲ့သည် မဲစာရင်းပါ ဆန္ဒမဲပေးသူဦးရေစာရင်း၊ ဥပဒေကြမ်း၏ ပြင်ဆင်သည့်ပုဒ်မ တစ်ခုချင်းအလိုက် ထောက်ခံမဲ၊ ကန့်ကွက်မဲ၊ ပယ်မဲ၊ လက်ခံရရှိသော ဆန္ဒမဲလက်မှတ်နှင့် လက်ကျန်ဆန္ဒမဲလက်မှတ် များကို မဲရုံတွင် ဆန္ဒမဲရေတွက်ရာ၌ အသုံးပြုရမည့် စာရင်း ပုံစံ (၇) ဖြင့် ပြုစု၍ သက်ဆိုင်ရာရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု ကော်မရှင်

အဖွဲ့ခွဲသို့ အမြန်ဆုံးပေးပို့ရမည်။ ဆန္ဒမဲပေးခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ထူးခြားတင်ပြရန်ရှိပါက အထူးအစီရင်ခံစာကို ပေးပို့နိုင်သည်။

(ဂ) ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသည် နည်းဥပဒေခွဲ (ခ) အရ ပုံစံ (၇) ဖြင့် ပေးပို့သောစာရင်းများကို မဲရုံအလိုက်စုစည်း၍ ပုံစံ (၈) ဖြင့် ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲက ပြုစုရမည့်စာရင်းချုပ် ပြုစုပြီး အစီရင်ခံစာနှင့်အတူ သက်ဆိုင်ရာ မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ အမြန်ဆုံးပေးပို့ရမည်။

(ဃ) မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသည် -

(၁) နည်းဥပဒေခွဲ (ဂ) အရ ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲအသီးသီးက ပုံစံ (၈) ဖြင့် ပေးပို့သော စာရင်း များကို ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စုအလိုက် စုစည်း၍ မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲက အသုံးပြုရမည့် စာရင်းချုပ်ကို ပုံစံ (၉) ဖြင့် ပြုစုရမည်။

(၂) နည်းဥပဒေ ၂၃၊ နည်းဥပဒေခွဲ (ဂ)၊ ၂၅၊ နည်းဥပဒေခွဲ (ဂ)၊ ၂၆၊ နည်းဥပဒေခွဲ (ဂ)၊ ၂၇၊ နည်းဥပဒေခွဲ (ဂ)နှင့် ၂၈၊ နည်းဥပဒေခွဲ (ဂ) တို့ အရ ပုံစံ(၆)၊ ပုံစံ (၆-ခ)နှင့် ပုံစံ (၆-ဂ) တို့ဖြင့် ပေးပို့သော ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်များကို ယင်းမြို့နယ်အတွင်းရှိ ၁၀ ဦး အောက်မနည်းသော ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူတို့၏ ရှေ့မှောက်တွင် ရေတွက်ရမည်။ ယင်းသို့ရေတွက်ရာတွင် ဥပဒေကြမ်း၏ ပြင်ဆင်သည့် ပုဒ်မတစ်ခုချင်းအလိုက် ထောက်ခံမဲ၊ ကန့်ကွက်မဲနှင့် ပယ်မဲများကို ခွဲခြားရေတွက်၍ ပုံစံ (၉-က) ဖြင့် ပြုစုရမည်။

(၃) နည်းဥပဒေ ၂၀၊ နည်းဥပဒေခွဲ (င) အရ ပုံစံ (၅-ခ)ဖြင့် ပေးပို့သော ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်ပါ စာအိတ်များကို ယင်းမြို့နယ်အတွင်းရှိ ၁၀ ဦး အောက်မနည်းသော ဆန္ဒမဲပေးခွင့်

ရှိသူတို့၏ ရှေ့မှောက်တွင်ဖွင့်၍ ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်များကို ရေတွက်ရမည်။ ယင်းသို့ ရေတွက်ရာတွင် ဥပဒေကြမ်း၏ ပြင်ဆင်သည့် ပုဒ်မတစ်ခုချင်းအလိုက် ထောက်ခံမဲ၊ ကန့်ကွက်မဲနှင့် ပယ်မဲများကို ခွဲခြားရေတွက်၍ ပုံစံ (၉-ခ) ဖြင့် စာရင်းပြုစုရမည်။

(၄) ပုံစံ (၉)၊ ပုံစံ (၉-က)နှင့် ပုံစံ(၉-ခ) တို့ပါ အချက်အလက်များကို စုပေါင်း၍ ပုံစံ (၉-ဂ) တွင် ထည့်သွင်းပြီး အစီရင်ခံစာနှင့်အတူ နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ၊ သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ ပေးပို့ရမည်။ ယင်း၏ မိတ္တူကို ကော်မရှင်နှင့်သက်ဆိုင်ရာ ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရတိုင်း၊ ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသနှင့် ခရိုင်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲများသို့ ပေးပို့ရမည်။

( င ) ( ခ ) နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ၊ သက်ဆိုင်ရာတိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသည် နည်းဥပဒေခွဲ (ဃ)၊ နည်းဥပဒေခွဲငယ် (၄) အရ ပုံစံ (၉-ဂ) ဖြင့် ပေးပို့သော စာရင်းများကို မြို့နယ်အလိုက်စုစည်း၍ နေပြည်တော်ကောင်စီ နယ်မြေ၊ သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ် ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲက အသုံးပြုရမည့်စာရင်းချုပ်ကို ပုံစံ (၁၀) ဖြင့် ပြုစုပြီး ကော်မရှင်သို့ ပေးပို့ရမည်။

(၂) ကော်မရှင်သည် ပုံစံ (၁၀) များကို စုစည်း၍ ပုံစံ (၁၀-က) ဖြင့် စာရင်းချုပ် ပြုစုရမည်။

(၃) ကော်မရှင်က တာဝန်ပေးအပ်သောအဖွဲ့သည် နည်းဥပဒေ ၂၄၊ နည်းဥပဒေခွဲ (ဂ) အရ ပုံစံ (၆-က) ဖြင့် ပေးပို့ရရှိသော ကြိုတင် ဆန္ဒမဲလက်မှတ်များကို ဥပဒေကြမ်း၏ ပြင်ဆင်သည့်ပုဒ်မ

တစ်ခုချင်းအလိုက် ထောက်ခံမဲ၊ ကန့်ကွက်မဲနှင့် ပယ်မဲများ ခွဲခြားရေတွက်၍ နိုင်ငံခြားရောက် ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများ၏ ကြိုတင်ဆန္ဒမဲ လက်မှတ်စာရင်းချုပ်ကို ပုံစံ (၁၁) ဖြင့် ပြုစုပြီး ကော်မရှင်သို့ တင်ပြရမည်။

- (၄) ကော်မရှင်သည် ပုံစံ (၄-က)၊ ပုံစံ (၁၀-က)နှင့် ပုံစံ (၁၁) တို့ပါ အချက်အလက်များကို စုစည်း၍ ပုံစံ (၁၂) ဖြင့် စာရင်းချုပ် ပြုစုပြီး ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူဦးရေ ထောက်ခံဆန္ဒမဲပေးသူဦးရေနှင့် ယင်းတို့၏ နှိုင်းယှဉ်ချက်ကို ရာခိုင်နှုန်းဖြင့် ကြေညာရမည်။
- (၅) ကော်မရှင်သည် ထိုသို့ဆန္ဒမဲရရှိမှုအခြေအနေကို ကြေညာ ပြီးနောက် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သို့ အစီရင်ခံစာတင်သွင်း ရမည်။ ထို့ပြင် ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့သို့လည်း တင်ပြရမည်။

**အခန်း (၁၃)**

**အထွေထွေ**

၃၀။ ကော်မရှင်သည် ဆန္ဒမဲလက်မှတ်များကို သတ်မှတ်ရာတွင် ပြည်ထောင်စု လွှတ်တော်မှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် လိုအပ်ပါက ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်နိုင်သည်။

၃၁။ ကော်မရှင်သည် ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲကျင်းပရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် လိုအပ်သောလုပ်ငန်းအဖွဲ့များကို သင့်လျော်သောပုဂ္ဂိုလ်များ ဖြင့် ဖွဲ့စည်းတာဝန်ပေးအပ်နိုင်ရန် ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့နှင့် ညှိနှိုင်း၍ ဆောင်ရွက်နိုင်သည်။

၃၂။ ကော်မရှင်သည် ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲကို ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်က သတ်မှတ်သည့်ကာလအတွင်း အပြီးကျင်းပရမည်ဖြစ်သော်လည်း ဥပဒေပုဒ်မ ၂၀၊ ပုဒ်မခွဲ (က) ပါ အကြောင်းတစ်စုံတစ်ရာကြောင့် အချို့သော ဆန္ဒခံယူပွဲ

ဒေသ၌ ကျင်းပနိုင်ခြင်း မရှိလျှင် ယင်းဆန္ဒခံယူပွဲဒေသအတွက် သတ်မှတ်  
ကာလကို တိုးမြှင့်ပေးနိုင်ရန် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သို့ တင်ပြနိုင်သည်။

၃၃။ တရားဝင်အပ်နှင်းထားသော လုပ်ပိုင်ခွင့်အရ ဥပဒေနှင့်အညီ မိမိတာဝန်ကို  
သဘောရိုးဖြင့် စွမ်းဆောင်နိုင်သမျှ ထမ်းဆောင်သော ကော်မရှင်နှင့် ကော်မရှင်  
အဖွဲ့ဝင်များ၊ ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲအဆင့်ဆင့်နှင့် ယင်းတို့၏ အဖွဲ့ဝင်များ၊ မဲရုံမှူး  
အပါအဝင် မဲရုံအဖွဲ့ဝင်များ၏ လုပ်ဆောင်ချက်များအတွက် တရားမကြောင်းအရ  
ဖြစ်စေ၊ ပြစ်မှုကြောင်းအရဖြစ်စေ တရားစွဲဆိုခြင်း မခံထိုက်စေရ။

ပုံ (လှသိန်း)

ဥက္ကဋ္ဌ

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်  
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်  
ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများစာရင်း

( နည်းဥပဒေ ၃ နှင့် ၄ )

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ၊ -----တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်၊----- မြို့နယ်၊ ----- ရပ်ကွက်/ကျေးရွာအုပ်စု ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသ၊-----  
မဲရုံ၊

အမှတ်စဉ်	ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူအမည်	ကျား/မ	မွေးသက္ကရာဇ်	မှတ်ပုံတင်အမှတ်	အဘအမည်	အမိအမည်	နေရပ်လိပ်စာ	ထိုးမြဲလက်မှတ် သို့မဟုတ် လက်ဝဲလက်မ လက်ဗွေ
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉

ဥက္ကဋ္ဌ

ရပ်ကွက်/ကျေးရွာအုပ်စုကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ

အတွင်းရေးမှူး

ရပ်ကွက်/ကျေးရွာအုပ်စုကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ

မှတ်ချက် ။ (၁) ရှင်းလင်းချက်များကို ကျောဘက်တွင် ဖော်ပြထားပါသည်။  
(၂) မလိုသည့်စာသားကို ဖျက်ရန်။

ရှင်းလင်းချက် ။

- (၁) စာတိုင် ( ၂ ) တွင် ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများ၏ အမည်ကိုဖော်ပြရန်ဖြစ်ပါသည်။ မြန်မာစာဖြင့် ထည့်သွင်းရာ၌ အခက်အခဲ ရှိလျှင် “အင်္ဂလိပ်စာ” ဖြင့်လည်း ကွင်းစ ကွင်းပိတ် အတွင်း၌ ဖော်ပြရန်ဖြစ်ပါသည်။
- (၂) စာတိုင် (၄)တွင် မွေးသက္ကရာဇ်ဖော်ပြရာ၌ သက်ဆိုင်ရာဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူ၏ မွေးဖွားသည့် ရက်၊ လ၊ ခုနှစ် တို့ကို မြန်မာစာ သို့မဟုတ် အင်္ဂလိပ်စာဖြင့် ဖော်ပြရန်ဖြစ်ပါသည်။
- (၃) စာတိုင် (၅)တွင် မှတ်ပုံတင်အမှတ် ဖော်ပြရာ၌ အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်အမှတ်၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားအမှတ်၊ ဧည့်နိုင်ငံသား လက်မှတ်အမှတ်နှင့် နိုင်ငံသားပြုခွင့်ရလက်မှတ်အမှတ်တို့ကို ဖော်ပြရန်ဖြစ်ပါသည်။
- (၄) စာတိုင် (၈)တွင် နေရပ်လိပ်စာဖော်ပြရာ၌ အိမ်အမှတ်၊ လမ်းမကြီး၊ လမ်းသွယ်၊ လမ်းကြားစသည်ဖြင့် ပြည့်စုံစွာဖော်ပြရန် ဖြစ်ပါသည်။
- (၅) လိုအပ်ပါက မသန်စွမ်းသူများအတွက် မသန်စွမ်းမှုအမျိုးအစားအလိုက်မှတ်ချက်ပြု ဖော်ပြနိုင်သည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ

နိုင်ငံခြားတွင်ရောက်ရှိနေသော ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများနှင့် ယင်းတို့နှင့်အတူနေထိုင်သော မိသားစုဝင်များ၏

ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများစာရင်း (ကြိုတင်မဲအတွက်)

[ နည်းဥပဒေ ၆(က)(၂) / ၂၄ (က) (၁) ]

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ၊-----တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်၊ ----- မြို့နယ်၊ ----- ရပ်ကွက်/ကျေးရွာအုပ်စု  
ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသ

အမှတ်စဉ်	ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူအမည်	ကျား/မ	မွေးသက္ကရာဇ်	မှတ်ပုံတင်အမှတ်	အဘအမည်	အမိအမည်	နေရပ်လိပ်စာ	ထိုးမြဲလက်မှတ် သို့မဟုတ် လက်ဝဲလက်မ လက်ဗွေ
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉

သံရုံးအကြီးအမှူး သို့မဟုတ် ကောင်စစ်ဝန်ရုံးအကြီးအမှူး  
----- နိုင်ငံ

မှတ်ချက် ။ (၁) ရှင်းလင်းချက်များကို ကျောဘက်တွင် ဖော်ပြထားပါသည်။

(၂) မလိုသည့်စာသားကို ဖျက်ရန်။

ရှင်းလင်းချက် ။

- (၁) စာတိုင်း ( ၂ ) တွင် ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများ၏ အမည်ကိုဖော်ပြရန်ဖြစ်ပါသည်။ မြန်မာစာဖြင့် ထည့်သွင်းရာ၌ အခက်အခဲ ရှိလျှင် “အင်္ဂလိပ်စာ” ဖြင့်လည်း ကွင်းစ ကွင်းပိတ် အတွင်း၌ ဖော်ပြရန်ဖြစ်ပါသည်။
- (၂) စာတိုင်း (၄)တွင် မွေးသက္ကရာဇ်ဖော်ပြရာ၌ သက်ဆိုင်ရာဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူ၏ မွေးဖွားသည့် ရက်၊ လ၊ ခုနှစ် တို့ကို မြန်မာစာ သို့မဟုတ် အင်္ဂလိပ်စာဖြင့် ဖော်ပြရန်ဖြစ်ပါသည်။
- (၃) စာတိုင်း (၅)တွင် မှတ်ပုံတင်အမှတ် ဖော်ပြရာ၌ အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်အမှတ်၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားအမှတ်၊ ဧည့်နိုင်ငံသား လက်မှတ်အမှတ်နှင့် နိုင်ငံသားပြုခွင့်ရလက်မှတ်အမှတ်တို့ကို ဖော်ပြရန်ဖြစ်ပါသည်။
- (၄) စာတိုင်း (၈)တွင် နေရပ်လိပ်စာဖော်ပြရာ၌ အိမ်အမှတ်၊ လမ်းမကြီး၊ လမ်းသွယ်၊ လမ်းကြားစသည်ဖြင့် ပြည့်စုံစွာဖော်ပြရန် ဖြစ်ပါသည်။
- (၅) လိုအပ်ပါက မသန်စွမ်းသူများအတွက် မသန်စွမ်းမှုအမျိုးအစားအလိုက်မှတ်ချက်ပြု ဖော်ပြနိုင်သည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ

ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲကျင်းပသည့်နေ့ရက်တွင် ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသ၏ ပြင်ပသို့ တာဝန်ဖြင့် ရောက်ရှိနေသော တပ်မတော် ကြည်း၊ ရေ၊ လေ တပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် ယင်းတို့၏ မိသားစုဝင်များ၊ မှီခိုသူများ၏ ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများစာရင်း (ကြိုတင်မဲအတွက်)

[ နည်းဥပဒေ ၆(က) (၃) / ၂၃ (က) (၁) ]

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ၊ -----တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်၊ ----- မြို့နယ်၊----- ရပ်ကွက်/ကျေးရွာအုပ်စု ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသ

အမှတ်စဉ်	ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူအမည်	ကျား/မ	မွေးသက္ကရာဇ်	မှတ်ပုံတင်အမှတ်	အဘအမည်	အမိအမည်	နေရပ်လိပ်စာ	ထိုးမြဲလက်မှတ် သို့မဟုတ် လက်ဝဲလက်မ လက်ဗွေ
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉

တပ်မှူး

----- တပ်  
----- မြို့နယ်

မှတ်ချက် ။ (၁) ရှင်းလင်းချက်များကို ကျောဘက်တွင် ဖော်ပြထားပါသည်။  
(၂) မလိုသည့်စာသားကိုဖျက်ရန်။

ရှင်းလင်းချက် ။

- (၁) စာတိုင် ( ၂ ) တွင် ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများ၏ အမည်ကိုဖော်ပြရန်ဖြစ်ပါသည်။ မြန်မာစာဖြင့် ထည့်သွင်းရာ၌ အခက်အခဲ ရှိလျှင် “အင်္ဂလိပ်စာ” ဖြင့်လည်း ကွင်းစ ကွင်းပိတ် အတွင်း၌ ဖော်ပြရန်ဖြစ်ပါသည်။
- (၂) စာတိုင် (၄)တွင် မွေးသက္ကရာဇ်ဖော်ပြရာ၌ သက်ဆိုင်ရာဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူ၏ မွေးဖွားသည့် ရက်၊ လ၊ ခုနှစ် တို့ကို မြန်မာစာ သို့မဟုတ် အင်္ဂလိပ်စာဖြင့် ဖော်ပြရန်ဖြစ်ပါသည်။
- (၃) စာတိုင် (၅)တွင် မှတ်ပုံတင်အမှတ် ဖော်ပြရာ၌ အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်အမှတ်၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားအမှတ်၊ ဧည့်နိုင်ငံသား လက်မှတ်အမှတ်နှင့် နိုင်ငံသားပြုခွင့်ရလက်မှတ်အမှတ်တို့ကို ဖော်ပြရန်ဖြစ်ပါသည်။
- (၄) စာတိုင် (၈)တွင် နေရပ်လိပ်စာဖော်ပြရာ၌ အိမ်အမှတ်၊ လမ်းမကြီး၊ လမ်းသွယ်၊ လမ်းကြားစသည်ဖြင့် ပြည့်စုံစွာဖော်ပြရန် ဖြစ်ပါသည်။
- (၅) လိုအပ်ပါက မသန်စွမ်းသူများအတွက် မသန်စွမ်းမှုအမျိုးအစားအလိုက်မှတ်ချက်ပြု ဖော်ပြနိုင်သည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ

သက်ဆိုင်ရာဆန္ဒခံယူပွဲဒေသ၏ ပြင်ပရောက်ရှိနေသော တက္ကသိုလ်၊ ဒီဂရီကောလိပ်၊ ကောလိပ်၊ သိပ္ပံနှင့်ကျောင်းအသီးသီးတွင် ပညာသင်ကြားနေကြသော ကျောင်းသူ၊ ကျောင်းသားများနှင့် ဂေဟာတွင် နေထိုင်ကြသူများ၏ ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများစာရင်း (ကြိုတင်မဲအတွက်)

[ နည်းဥပဒေ ၆(က) (၄)/ ၂၅ (က) (၁) ]

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ၊ ----- တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်၊ ----- မြို့နယ်၊ ----- ရပ်ကွက်/ကျေးရွာအုပ်စု ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသ

အမှတ်စဉ်	ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူအမည်	ကျား/မ	မွေးသက္ကရာဇ်	မှတ်ပုံတင်အမှတ်	အဘအမည်	အမိအမည်	နေရပ်လိပ်စာ	ထိုးမြဲလက်မှတ် သို့မဟုတ် လက်ဝဲလက်မ လက်ဗွေ
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉

ပါမောက္ခချုပ်/ကျောင်းအုပ်ကြီး/ကျောင်းအကြီးအမှူး/ဂေဟာမှူး

----- မြို့နယ်

- မှတ်ချက် ။ (၁) ရှင်းလင်းချက်များကို ကျောဘက်တွင် ဖော်ပြထားပါသည်။  
 (၂) မလိုသည့်စာသားကိုဖျက်ရန်။

ရှင်းလင်းချက် ။

- (၁) စာတိုင်း ( ၂ ) တွင် ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများ၏ အမည်ကိုဖော်ပြရန်ဖြစ်ပါသည်။ မြန်မာစာဖြင့် ထည့်သွင်းရာ၌ အခက်အခဲ ရှိလျှင် “အင်္ဂလိပ်စာ” ဖြင့်လည်း ကွင်းစ ကွင်းပိတ် အတွင်း၌ ဖော်ပြရန်ဖြစ်ပါသည်။
- (၂) စာတိုင်း (၄)တွင် မွေးသက္ကရာဇ်ဖော်ပြရာ၌ သက်ဆိုင်ရာဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူ၏ မွေးဖွားသည့် ရက်၊ လ၊ ခုနှစ် တို့ကို မြန်မာစာ သို့မဟုတ် အင်္ဂလိပ်စာဖြင့် ဖော်ပြရန်ဖြစ်ပါသည်။
- (၃) စာတိုင်း (၅)တွင် မှတ်ပုံတင်အမှတ် ဖော်ပြရာ၌ အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်အမှတ်၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားအမှတ်၊ ဧည့်နိုင်ငံသား လက်မှတ်အမှတ်နှင့် နိုင်ငံသားပြုခွင့်ရလက်မှတ်အမှတ်တို့ကို ဖော်ပြရန်ဖြစ်ပါသည်။
- (၄) စာတိုင်း (၈)တွင် နေရပ်လိပ်စာဖော်ပြရာ၌ အိမ်အမှတ်၊ လမ်းမကြီး၊ လမ်းသွယ်၊ လမ်းကြားစသည်ဖြင့် ပြည့်စုံစွာဖော်ပြရန် ဖြစ်ပါသည်။
- (၅) လိုအပ်ပါက မသန်စွမ်းသူများအတွက် မသန်စွမ်းမှုအမျိုးအစားအလိုက်မှတ်ချက်ပြု ဖော်ပြနိုင်သည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ

သက်ဆိုင်ရာဆန္ဒခံယူပွဲဒေသ၏ ပြင်ပသို့ရောက်ရှိနေသော ဆေးရုံတွင် တက်ရောက်ကုသနေသူများနှင့် ယင်းတို့အား ပြုစုစောင့်ရှောက်နေသော

တာဝန်ကျပ်ကပ်ထမ်းများ၏ ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများစာရင်း (ကြိုတင်မဲအတွက်)

[ နည်းဥပဒေ ၆(က) (၅) / ၂၆ (က) (၁) ]

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ၊-----တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်၊ ----- မြို့နယ်၊ ----- ရပ်ကွက်/ကျေးရွာအုပ်စု  
ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသ

အမှတ်စဉ်	ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူအမည်	ကျား/မ	မွေးသက္ကရာဇ်	မှတ်ပုံတင်အမှတ်	အဘအမည်	အမိအမည်	နေရပ်လိပ်စာ	ထိုးမြဲလက်မှတ် သို့မဟုတ် လက်ဝဲလက်မ လက်ဗွေ
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉

ဆေးရုံအုပ်ကြီး

----- ဆေးရုံ  
----- မြို့နယ်

- မှတ်ချက် ။
- (၁) ရှင်းလင်းချက်များကို ကျောဘက်တွင် ဖော်ပြထားပါသည်။
  - (၂) မလိုသည့်စာသားကိုဖျက်ရန်။

ရှင်းလင်းချက် ။

- (၁) စာတိုင် ( ၂ ) တွင် ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများ၏ အမည်ကိုဖော်ပြရန်ဖြစ်ပါသည်။ မြန်မာစာဖြင့် ထည့်သွင်းရာ၌ အခက်အခဲ ရှိလျှင် “အင်္ဂလိပ်စာ” ဖြင့်လည်း ကွင်းစ ကွင်းပိတ် အတွင်း၌ ဖော်ပြရန်ဖြစ်ပါသည်။
- (၂) စာတိုင် (၄)တွင် မွေးသက္ကရာဇ်ဖော်ပြရာ၌ သက်ဆိုင်ရာဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူ၏ မွေးဖွားသည့် ရက်၊ လ၊ ခုနှစ် တို့ကို မြန်မာစာ သို့မဟုတ် အင်္ဂလိပ်စာဖြင့် ဖော်ပြရန်ဖြစ်ပါသည်။
- (၃) စာတိုင် (၅)တွင် မှတ်ပုံတင်အမှတ် ဖော်ပြရာ၌ အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်အမှတ်၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားအမှတ်၊ ဧည့်နိုင်ငံသား လက်မှတ်အမှတ်နှင့် နိုင်ငံသားပြုခွင့်ရလက်မှတ်အမှတ်တို့ကို ဖော်ပြရန်ဖြစ်ပါသည်။
- (၄) စာတိုင် (၈)တွင် နေရပ်လိပ်စာဖော်ပြရာ၌ အိမ်အမှတ်၊ လမ်းမကြီး၊ လမ်းသွယ်၊ လမ်းကြားစသည်ဖြင့် ပြည့်စုံစွာဖော်ပြရန် ဖြစ်ပါသည်။
- (၅) လိုအပ်ပါက မသန်စွမ်းသူများအတွက် မသန်စွမ်းမှုအမျိုးအစားအလိုက်မှတ်ချက်ပြု ဖော်ပြနိုင်သည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ

အစိုးရဌာန၊ အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုခု၏ တာဝန်ပေးချက်အရ မိမိတို့၏အခြေစိုက်စခန်းမှ ခွဲခွာ၍ အခြားဒေသရှိ လုပ်ငန်းခွင်၌ ရောက်ရှိနေသူများ၏ ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများစာရင်း (ကြိုတင်မဲအတွက်)

[ နည်းဥပဒေ ၆(က) (၆) / ၂၇ (က) (၁) ]

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ၊-----တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်၊ ----- မြို့နယ်၊ ----- ရပ်ကွက်/ကျေးရွာအုပ်စု ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသ

အမှတ်စဉ်	ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူအမည်	ကျား/မ	မွေးသက္ကရာဇ်	မှတ်ပုံတင်အမှတ်	အဘအမည်	အမိအမည်	နေရပ်လိပ်စာ	ထိုးမြဲလက်မှတ် သို့မဟုတ် လက်ဝဲလက်မ လက်ဗွေ
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉

လုပ်ငန်းခွင်အကြီးအမှူး

----- မြို့နယ်

- မှတ်ချက် ။
- (၁) ရှင်းလင်းချက်များကို ကျောဘက်တွင် ဖော်ပြထားပါသည်။
  - (၂) မလိုသည့်စာသားကိုဖျက်ရန်။

ရှင်းလင်းချက် ။

- (၁) စာတိုင်း ( ၂ ) တွင် ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများ၏ အမည်ကိုဖော်ပြရန်ဖြစ်ပါသည်။ မြန်မာစာဖြင့် ထည့်သွင်းရာ၌ အခက်အခဲ ရှိလျှင် “အင်္ဂလိပ်စာ” ဖြင့်လည်း ကွင်းစ ကွင်းပိတ် အတွင်း၌ ဖော်ပြရန်ဖြစ်ပါသည်။
- (၂) စာတိုင်း (၄)တွင် မွေးသက္ကရာဇ်ဖော်ပြရာ၌ သက်ဆိုင်ရာဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူ၏ မွေးဖွားသည့် ရက်၊ လ၊ ခုနှစ် တို့ကို မြန်မာစာ သို့မဟုတ် အင်္ဂလိပ်စာဖြင့် ဖော်ပြရန်ဖြစ်ပါသည်။
- (၃) စာတိုင်း (၅)တွင် မှတ်ပုံတင်အမှတ် ဖော်ပြရာ၌ အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်အမှတ်၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားအမှတ်၊ ဧည့်နိုင်ငံသား လက်မှတ်အမှတ်နှင့် နိုင်ငံသားပြုခွင့်ရလက်မှတ်အမှတ်တို့ကို ဖော်ပြရန်ဖြစ်ပါသည်။
- (၄) စာတိုင်း (၈)တွင် နေရပ်လိပ်စာဖော်ပြရာ၌ အိမ်အမှတ်၊ လမ်းမကြီး၊ လမ်းသွယ်၊ လမ်းကြားစသည်ဖြင့် ပြည့်စုံစွာဖော်ပြရန် ဖြစ်ပါသည်။
- (၅) လိုအပ်ပါက မသန်စွမ်းသူများအတွက် မသန်စွမ်းမှုအမျိုးအစားအလိုက်မှတ်ချက်ပြု ဖော်ပြနိုင်သည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ

သက်ဆိုင်ရာ ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသ၏ပြင်ပသို့ရောက်ရှိနေသော ရဲစခန်းနှင့် အကျဉ်းထောင်များရှိ အချုပ်သားများ၏

ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများစာရင်း (ကြိုတင်မဲအတွက်)

[ နည်းဥပဒေ ၆ (က)(၇) / ၂၈ (က) (၁) ]

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ၊-----တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်၊ ----- မြို့နယ်၊ ----- ရပ်ကွက်/ကျေးရွာအုပ်စု  
ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသ

အမှတ်စဉ်	ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူအမည်	ကျား/မ	မွေးသက္ကရာဇ်	မှတ်ပုံတင်အမှတ်	အဘအမည်	အမိအမည်	နေရပ်လိပ်စာ	ထိုးမြဲလက်မှတ် သို့မဟုတ် လက်ဝဲလက်မ လက်ဗွေ
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉

ရဲစခန်းမှူး/ထောင်ပိုင်

----- မြို့နယ်

မှတ်ချက် ။ (၁) ရှင်းလင်းချက်များကို ကျောဘက်တွင် ဖော်ပြထားပါသည်။

(၂) မလိုသည့်စာသားကိုဖျက်ရန်။

ရှင်းလင်းချက် ။

- (၁) စာတိုင်း ( ၂ ) တွင် ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများ၏ အမည်ကိုဖော်ပြရန်ဖြစ်ပါသည်။ မြန်မာစာဖြင့် ထည့်သွင်းရာ၌ အခက်အခဲ ရှိလျှင် “အင်္ဂလိပ်စာ” ဖြင့်လည်း ကွင်းစ ကွင်းပိတ် အတွင်း၌ ဖော်ပြရန်ဖြစ်ပါသည်။
- (၂) စာတိုင်း (၄)တွင် မွေးသက္ကရာဇ်ဖော်ပြရာ၌ သက်ဆိုင်ရာဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူ၏ မွေးဖွားသည့် ရက်၊ လ၊ ခုနှစ် တို့ကို မြန်မာစာ သို့မဟုတ် အင်္ဂလိပ်စာဖြင့် ဖော်ပြရန်ဖြစ်ပါသည်။
- (၃) စာတိုင်း (၅)တွင် မှတ်ပုံတင်အမှတ် ဖော်ပြရာ၌ အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်အမှတ်၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားအမှတ်၊ ဧည့်နိုင်ငံသား လက်မှတ်အမှတ်နှင့် နိုင်ငံသားပြုခွင့်ရလက်မှတ်အမှတ်တို့ကို ဖော်ပြရန်ဖြစ်ပါသည်။
- (၄) စာတိုင်း (၈)တွင် နေရပ်လိပ်စာဖော်ပြရာ၌ အိမ်အမှတ်၊ လမ်းမကြီး၊ လမ်းသွယ်၊ လမ်းကြားစသည်ဖြင့် ပြည့်စုံစွာဖော်ပြရန် ဖြစ်ပါသည်။
- (၅) လိုအပ်ပါက မသန်စွမ်းသူများအတွက် မသန်စွမ်းမှုအမျိုးအစားအလိုက်မှတ်ချက်ပြု ဖော်ပြနိုင်သည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ

မဲစာရင်းတွင် အမည်ထည့်သွင်းပေးရန် တောင်းဆိုလွှာ

[ နည်းဥပဒေ ၈(က) ]

သို့

ဥက္ကဋ္ဌ

-----ရပ်ကွက်/ကျေးရွာအုပ်စုကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ

----- မြို့နယ်

- (၁) တောင်းဆိုသူအမည် -----
- (၂) အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်အမှတ်/ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားအမှတ် -----
- (၃) မွေးသက္ကရာဇ် (အသက်) -----
- (၄) အဘအမည် -----
- (၅) အမိအမည် -----
- (၆) နေရပ်လိပ်စာ -----

တောင်းဆိုသူသည် မြန်မာနိုင်ငံသား/ ဧည့်နိုင်ငံသား / နိုင်ငံသားပြုခွင့်ရသူ ဖြစ်၍ -----  
 ရက်နေ့တွင် အသက် ၁၈ နှစ် ပြည့်သည့်အပြင် မဲစာရင်းတွင် ပါဝင်နိုင်ရန် အရည်အချင်းနှင့်  
 ပြည့်စုံသူဖြစ်ပါသည်။ တောင်းဆိုသူသည် အထောက်အထားအဖြစ်ဖြင့် အောက်ပါ စာရွက်စာတမ်းများ  
 သို့မဟုတ် သက်သေများကို တင်ပြပါသည် -

-----  
 -----

**ဝန်ခံချက်**

အထက်ပါ အချက်များအားလုံး မှန်ကန်ပါသည်။ တောင်းဆိုသူသည် မည်သည့်အခြားမဲဆန္ဒနယ်၏  
 မဲစာရင်းတွင်မျှပါဝင်ရန် တောင်းဆိုထားခြင်း မရှိသေးပါ။

တောင်းဆိုသူ သို့မဟုတ် ကိုယ်စားလှယ်လက်မှတ်  
 သို့မဟုတ် လက်ဝဲလက်မလက်ဗွေ

ရက်စွဲ၊ -----

J

ထောက်ခံချက်

တောင်းဆိုသူ ဦး/ဒေါ် ----- သည် အမှတ်( ) ----- လမ်း၊ -----  
----- ရပ်ကွက်/ကျေးရွာအုပ်စုတွင် နေထိုင်သူဖြစ်ပါသည်။

အုပ်ချုပ်ရေးမှူး

----- ရပ်ကွက်/ကျေးရွာအုပ်စု

ရက်စွဲ၊ -----

မှတ်ချက် ။ မလိုသည့်စာသားကိုဖျက်ရန်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်  
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်  
ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ  
မဲစာရင်းနှင့်စပ်လျဉ်းသော ကန့်ကွက်လွှာ  
[ နည်းဥပဒေ ၁၀ (က) ]

သို့

ဥက္ကဋ္ဌ

----- ရပ်ကွက်/ကျေးရွာအုပ်စုကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ

----- မြို့နယ်

ကန့်ကွက်လိုသော မဲစာရင်း

-----ရပ်ကွက်/ကျေးရွာအုပ်စု

မဲစာရင်းပါအမှတ်စဉ် -----

ကန့်ကွက်လိုသော ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူ၏အမည် -----

ကန့်ကွက်ရသော အကြောင်းရင်း-----

-----

ကျွန်ုပ်သည် ဤကန့်ကွက်လွှာနှင့်အတူ အောက်ပါစာရွက်စာတမ်းများ သို့မဟုတ် အသိသက်သေများကို အထောက်အထားအဖြစ် တင်ပြပါသည် -

-----

-----

ဤကန့်ကွက်လွှာပါ အကြောင်းအရာများကို ကျွန်ုပ်ကိုယ်တိုင် သိ/ ကြားသိမှု ဟုတ်မှန်ကြောင်း ဝန်ခံပါသည်။

ကန့်ကွက်သူအမည် -----

ကန့်ကွက်သူ၏ရပ်ကွက်/ကျေးရွာအုပ်စု -----

ကန့်ကွက်သူ၏မဲစာရင်းပါအမှတ်စဉ် -----

ကန့်ကွက်သူ၏လက်မှတ်  
သို့မဟုတ် လက်ဝဲလက်မလက်မေ့

ရက်စွဲ၊ -----

မှတ်ချက် ။ မလိုသည့်စာသားကိုဖျက်ရန်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်  
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်  
ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသအလိုက် ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများစာရင်းတင်ပြခြင်း

[နည်းဥပဒေ ၆(က)(၁)]

သို့

ဥက္ကဋ္ဌ

မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ

----- မြို့နယ်

အကြောင်းအရာ။ ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲတွင် ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသအလိုက် ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများ  
စာရင်း တင်ပြခြင်း

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ/ ----- တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်၊ ----- ခရိုင်၊  
-----မြို့နယ်၊ ----- ရပ်ကွက်/ ကျေးရွာအုပ်စုဆန္ဒခံယူပွဲဒေသအတွက် ပြုစုထားသော  
ပူးတွဲပုံစံ (၁) ပါ ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများစာရင်းအရ ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူဦးရေမှာ ----- ဦး  
( စာဖြင့် ----- ) ရှိကြောင်း ကြိုတင် တင်ပြအပ်ပါသည်။ [ ပုံစံ (၁)  
ပူးတွဲလျက်]

ဥက္ကဋ္ဌ

ရပ်ကွက် / ကျေးရွာအုပ်စုကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ

----- ရပ်ကွက် / ကျေးရွာအုပ်စု

ရက်စွဲ။ -----

မှတ်ချက် ။ မလိုသည့်စာသားကိုဖျက်ရန်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်  
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်  
ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသအလိုက် ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများစာရင်းတင်ပြခြင်း  
[နည်းဥပဒေ ၆(က)(၂)]

သို့

ဥက္ကဋ္ဌ

ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲကျင်းပရေးပြည်ထောင်စုကော်မရှင်

အကြောင်းအရာ။ ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲတွင် ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသအလိုက် ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများစာရင်း  
တင်ပြခြင်း

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ/ \_\_\_\_\_ တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်၊ \_\_\_\_\_ ခရိုင်၊  
\_\_\_\_\_မြို့နယ်၊ \_\_\_\_\_ ရပ်ကွက်/ ကျေးရွာအုပ်စုဆန္ဒခံယူပွဲဒေသအတွက် ပြုစုထား  
သော ပူးတွဲပုံစံ(၁-က) ပါ မဲစာရင်းအရ ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူဦးရေမှာ \_\_\_\_\_ ဦး(စာဖြင့် \_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_ ) ရှိကြောင်း ကြိုတင် တင်ပြအပ်ပါသည်။ [ပုံစံ(၁-က) ပူးတွဲလျက်]

သံရုံးအကြီးအမှူး သို့မဟုတ် ကောင်စစ်ဝန်ရုံးအကြီးအမှူး

\_\_\_\_\_ နိုင်ငံ

ရက်စွဲ။ \_\_\_\_\_

မှတ်ချက် ။ မလိုသည့်စာသားကိုဖျက်ရန်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်  
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်  
ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲတွင် တပ်တွင်းရှိ ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများစာရင်းတင်ပြခြင်း  
[နည်းဥပဒေ ၆(က)(၃)]

သို့

ဥက္ကဋ္ဌ

မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ

----- မြို့နယ်

အကြောင်းအရာ။ ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲတွင် တပ်တွင်းရှိ ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများစာရင်း  
တင်ပြခြင်း

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ/ ----- တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်၊ ----- ခရိုင်၊  
----- မြို့နယ်၊ ----- ရပ်ကွက် / ကျေးရွာအုပ်စုဆန္ဒခံယူပွဲဒေသ  
အတွက် ပြုစုထားသော ပူးတွဲပုံစံ(၁-ခ) ပါ မဲစာရင်းအရ ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူဦးရေမှာ ----- ဦး  
(စာဖြင့် ----- )ရှိကြောင်းကြိုတင် တင်ပြအပ်ပါသည်။ [ပုံစံ(၁-ခ) ပူးတွဲလျက်]

တပ်မှူး

----- တပ်

----- မြို့နယ်

ရက်စွဲ။ -----

မှတ်ချက် ။ မလိုသည့်စာသားကိုဖျက်ရန်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်  
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်  
ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲတွင် ကျောင်း၊ သင်တန်း၊ ဂေဟာ အတွင်းရှိ  
ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများစာရင်းတင်ပြခြင်း  
[နည်းဥပဒေ ၆(က)(၄)]

သို့

ဥက္ကဋ္ဌ

မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ

----- မြို့နယ်

အကြောင်းအရာ။ ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲတွင် ကျောင်း/ သင်တန်း/ ဂေဟာအတွင်းရှိ ဆန္ဒမဲ  
ပေးခွင့်ရှိသူများစာရင်း တင်ပြခြင်း

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ/ ----- တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်၊ ----- ခရိုင်၊  
----- မြို့နယ်၊ ----- ရပ်ကွက်/ ကျေးရွာအုပ်စုဆန္ဒခံယူပွဲဒေသအတွက်  
ပြုစုထားသော ပူးတွဲပုံစံ (၁-ဂ) ပါ မဲစာရင်းအရ ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူ ဦးရေမှာ ----- ဦး(စာဖြင့်  
----- ) ရှိကြောင်း ကြိုတင် တင်ပြအပ်ပါသည်။ [ပုံစံ(၁-ဂ)ပူးတွဲလျက်]

ပါမောက္ခချုပ်/ကျောင်းအုပ်ကြီး/  
ကျောင်းအကြီးအမှူး/ဂေဟာမှူး

----- မြို့နယ်

ရက်စွဲ။ -----။  
မှတ်ချက် ။ မလိုသည့်စာသားကိုဖျက်ရန်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်  
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်  
ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲတွင် ဆေးရုံ၌ ဆေးကုသမှုခံယူနေသော  
ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများစာရင်းတင်ပြခြင်း  
[နည်းဥပဒေ ၆(က)(၅)]

သို့

ဥက္ကဋ္ဌ

မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ

----- မြို့နယ်

အကြောင်းအရာ။ ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲတွင် ဆေးရုံ၌ ဆေးကုသမှုခံယူနေသော ဆန္ဒမဲပေးခွင့်  
ရှိသူများစာရင်း တင်ပြခြင်း

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ/ ----- တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်၊ ----- ခရိုင်၊  
-----မြို့နယ်၊ ----- ရပ်ကွက် / ကျေးရွာအုပ်စုဆန္ဒခံယူပွဲဒေသအတွက်  
ပြုစု ထားသော ပူးတွဲပုံစံ(၁-ဃ) မဲစာရင်းအရ ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူ ဦးရေမှာ -----ဦး  
( စာဖြင့် ----- ) ရှိကြောင်း ကြိုတင် တင်ပြအပ်ပါသည်။

[ ပုံစံ(၁-ဃ) ပူးတွဲလျက် ]

ဆေးရုံအုပ်ကြီး

----- ဆေးရုံ  
----- မြို့နယ်

ရက်စွဲ။ -----။

မှတ်ချက် ။ မလိုသည့်စာသားကိုဖျက်ရန်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်  
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်  
ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲတွင် လုပ်ငန်းခွင်၌ ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများစာရင်းတင်ပြခြင်း  
[နည်းဥပဒေ ၆(က)(၆)]

သို့

ဥက္ကဋ္ဌ

မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ

----- မြို့နယ်

အကြောင်းအရာ။ ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲတွင် လုပ်ငန်းခွင်၌ ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများစာရင်း  
တင်ပြခြင်း

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ/ ----- တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်၊ ----- ခရိုင်၊  
----- မြို့နယ်၊ ----- ရပ်ကွက် / ကျေးရွာအုပ်စုဆန္ဒခံယူပွဲဒေသအတွက်  
ပြုစုထားသော ပူးတွဲပုံစံ(၁-င)ပါ မဲစာရင်းအရ ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူ ဦးရေမှာ ----- ဦး ( စာဖြင့်  
----- )ရှိကြောင်း ကြိုတင်တင်ပြအပ်ပါသည်။

[ပုံစံ(၁-င)ပူးတွဲလျက်]

လုပ်ငန်းခွင်အကြီးအမှူး  
----- မြို့နယ်

ရက်စွဲ။ ----- ။  
မှတ်ချက် ။ မလိုသည့် စာသားကိုဖျက်ရန်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်  
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်  
ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲတွင် ရဲစခန်းနှင့် အကျဉ်းထောင်ရှိ  
ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများစာရင်းတင်ပြခြင်း  
[နည်းဥပဒေ ၆(က)(၇)]

သို့

ဥက္ကဋ္ဌ

မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ

----- မြို့နယ်

ကြောင်းအရာ။ ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲတွင် ရဲစခန်းနှင့် အကျဉ်းထောင်ရှိ ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူ  
များစာရင်း တင်ပြခြင်း

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ/ ----- တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်၊ ----- ခရိုင်၊  
-----မြို့နယ်၊ ----- ရပ်ကွက် / ကျေးရွာအုပ်စုဆန္ဒခံယူပွဲဒေသအတွက်  
ပြုစုထားသော ပူးတွဲပုံစံ(၁-စ) ပါ မဲစာရင်းအရ ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူ ဦးရေမှာ -----ဦး  
( စာဖြင့် -----)ရှိကြောင်း ကြိုတင်တင်ပြအပ်ပါသည်။

[ပုံစံ(၁-စ) ပူးတွဲလျက်]

ရဲစခန်းမှူး/ထောင်ပိုင်  
----- မြို့နယ်

ရက်စွဲ။ ----- ။

မှတ်ချက် ။ မလိုသည့်စာသားကိုဖျက်ရန်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲကျင်းပမည့် မြို့နယ်အလိုက် ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများ

မြို့နယ်စာရင်းချုပ်တင်ပြခြင်း

[နည်းဥပဒေ ၆(က)(၃)]

သို့

ဥက္ကဋ္ဌ

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ/ ----- တိုင်းဒေသကြီး / ပြည်နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ

အကြောင်းအရာ။

ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲတွင် ဆန္ဒခံယူပွဲကျင်းပမည့် မြို့နယ်အလိုက် ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများ စာရင်းချုပ် တင်ပြခြင်း

----- မြို့နယ်အတွင်းမှ ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူဦးရေစာရင်းကို

အောက်တွင် ဖော်ပြပါအတိုင်း တင်ပြအပ်ပါသည် -

အမှတ်စဉ်	ရပ်ကွက် /ကျေးရွာအုပ်စုအမည်နှင့် အခြားအဖွဲ့အစည်းများ	ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူဦးရေ		မှတ်ချက်
		ဂဏန်းဖြင့်	စာဖြင့်	
	စုစုပေါင်း			

ဥက္ကဋ္ဌ

မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ

----- မြို့နယ်

မိတ္တူကို

ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲကျင်းပရေးပြည်ထောင်စုကော်မရှင်

သက်ဆိုင်ရာကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရတိုင်း/ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ/

ခရိုင်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ

ရှင်းလင်းချက် ။ အခြားအဖွဲ့အစည်းများဆိုသည်မှာ နည်းဥပဒေ ၆ (ဂ) မှ (ဆ)ထိ ဖော်ပြထားသော အဖွဲ့အစည်းများကိုဆိုသည်။

ရက်စွဲ။ ----- ။

မှတ်ချက် ။ မလိုသည့်စာသားကိုဖျက်ရန်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်  
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်  
ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲတွင် နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ/ တိုင်းဒေသကြီး/  
ပြည်နယ်အလိုက် ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများစာရင်းချုပ်တင်ပြခြင်း  
[ နည်းဥပဒေ ၆(ခ) ]

သို့

ဥက္ကဋ္ဌ

ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲကျင်းပရေးပြည်ထောင်စုကော်မရှင်

အကြောင်းအရာ။ ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲတွင် ဆန္ဒခံယူပွဲကျင်းပမည့် နေပြည်တော်ကောင်စီ  
နယ်မြေ သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်အတွင်းရှိ ဆန္ဒမဲပေး  
ခွင့်ရှိသူများစာရင်းချုပ်တင်ပြခြင်း

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ/ -----တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်  
အတွင်းရှိ မြို့နယ်ပေါင်း ( ) မှ မြို့နယ်အလိုက် ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူဦးရေစာရင်းကို အောက်တွင်  
ဖော်ပြပါအတိုင်း တင်ပြအပ်ပါသည် -

အမှတ်စဉ်	မြို့နယ်အမည်	ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူဦးရေ		မှတ်ချက်
		ဂဏန်းဖြင့်	စာဖြင့်	
	စုစုပေါင်း			

ဥက္ကဋ္ဌ

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ/ တိုင်းဒေသကြီး /  
ပြည်နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ  
----- တိုင်းဒေသကြီး / ပြည်နယ်

ရက်စွဲ။ ----- ။  
မှတ်ချက် ။ မလိုသည့်စာသားကိုဖျက်ရန်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်  
 ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်  
 ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲတွင် နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ/ တိုင်းဒေသကြီး/  
 ပြည်နယ်အလိုက် ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများစာရင်းချုပ်  
 [ နည်းဥပဒေ ၆ (ဂ) ]

အမှတ်စဉ်	နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ/ တိုင်းဒေသကြီး / ပြည်နယ်အမည်	ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူဦးရေ		မှတ်ချက်
		ဂဏန်းဖြင့်	စာဖြင့်	
	စုစုပေါင်း			

ဥက္ကဋ္ဌ  
 ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲကျင်းပရေးပြည်ထောင်စုကော်မရှင်

ရက်စွဲ။ ----- ။

မှတ်ချက် ။ မလိုသည့်စာသားကိုဖျက်ရန်။



ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ

ရပ်ကွက်/ကျေးရွာအုပ်စု ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲများက မဲရုံမှူးသို့ ဆန္ဒမဲလက်မှတ် နှင့် စာအိတ် ထုတ်ပေးသည့် စာရင်း

[ နည်းဥပဒေ ၁၃ (ခ) ]

----- ရပ်ကွက်နှင့်ကျေးရွာအုပ်စုကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ

စဉ်	ပြင်ဆင်သည့်ပုဒ်မ/ ပုဒ်မခွဲနှင့် ပြင်ဆင်ချက်	မဲဆန္ဒနယ်	ဆန္ဒမဲလက်မှတ်		စာအိတ်အရေအတွက်	မှတ်ချက်
			အုပ်ရေ	ရွက်ရေ		

အထက်ပါအတိုင်း ဆန္ဒမဲလက်မှတ် စာအုပ် (            ) ၊ ရွက်ရေ (            ) စောင် နှင့် စာအိတ် (            ) ကို ထုတ်ပေး/ လက်ခံ ရရှိပါသည်။

ဥက္ကဋ္ဌ                    အတွင်းရေးမှူး

မဲရုံမှူး

-----ရပ်ကွက်/ကျေးရွာအုပ်စု

အမည်၊ -----

ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ

မဲရုံအမှတ်၊ -----

ရက်စွဲ၊ -----

ရက်စွဲ၊ -----

မှတ်ချက် ။ (၁) ဤပုံစံကို(၂)စောင်ပြုစု၍တစ်စောင်ကို ရပ်ကွက် / ကျေးရွာအုပ်စုကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲက လက်ခံအဖြစ်သိမ်းဆည်းထား၍ တစ်စောင်ကို မဲရုံမှူးက သိမ်းဆည်းထားရမည်။

(၂) မလိုသည့်စာသားကိုဖျက်ရန်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ

ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်များထုတ်ယူခြင်း၊ ထုတ်ပေးခြင်းတို့အတွက်  
ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စုကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲများက အသုံးပြုရမည့်စာရင်း

[ နည်း ဥပဒေ ၂၀(င) (၁) ]

----- မြို့နယ်၊----- ခရိုင်၊ နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ၊ / -----တိုင်းဒေသကြီး /  
ပြည်နယ်၊

အမှတ်စဉ်	မြို့နယ်ကော် မရှင်အဖွဲ့ခွဲထံမှ လက်ခံရရှိသည့် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲ လက်မှတ်	ထုတ်ပေးသည့် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲ လက်မှတ်	ပြန်လည်ရရှိသည့် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲ လက်မှတ်	လက်ကျန်ကြို တင်ဆန္ဒမဲ လက်မှတ်	မှတ်ချက်
၁	၂	၃	၄	၅	၆

ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စုကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲဝင်များ  
အမည်နှင့်လက်မှတ်

- ၁။ ဥက္ကဋ္ဌ -----
- ၂။ အဖွဲ့ဝင် -----
- ၃။ အဖွဲ့ဝင် -----
- ၄။ အဖွဲ့ဝင် -----
- ၅။ အတွင်းရေးမှူး -----

ရက်စွဲ။ ----- ။

မှတ်ချက် ။ မလိုသည့်စာသားကိုဖျက်ရန်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်  
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်  
ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ  
ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသအတွင်း ကြိုတင်ဆန္ဒမဲပေးသူများစာရင်း

[ နည်းဥပဒေ ၂၀ (င) (၂)(၃) ]

----- မြို့နယ်  
----- ရပ်ကွက်/ကျေးရွာအုပ်စု  
မဲရုံအမှတ်(        )

စဉ်	မဲစာရင်း အမှတ်စဉ်	ကြိုတင်ဆန္ဒမဲ ပေးသူအမည်	အဘအမည်	လက်ခံဖြတ်ပိုင်း အမှတ်စဉ်

လွှဲပြောင်းပေးအပ်သူ အထက်ပါအတိုင်း ချုပ်ပိတ်ထားသည့် မဲပုံး(၁)ပုံးနှင့် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ် လက်ခံ  
ဖြတ်ပိုင်း (    ) စောင်ကို လက်ခံရရှိပါသည်။

ဥက္ကဋ္ဌ/အတွင်းရေးမှူး  
----- ရပ်ကွက်/ကျေးရွာအုပ်စု  
ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ  
ရက်စွဲ၊ -----  
မှတ်ချက် ။ မလိုသည့်စာသားကိုဖျက်ရန်။

မဲရုံမှူး၏လက်မှတ် -----  
အမည် -----  
ရက်စွဲ၊ -----

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ

ဆန္ဒမဲပေးခြင်းမစတင်မီ ဆန္ဒမဲလက်မှတ်များ ရေတွက်စစ်ဆေးခြင်းမှတ်တမ်း

[ နည်းဥပဒေ ၁၃(ဂ) ]

----- မြို့နယ် ၊ -----ရပ်ကွက်/ကျေးရွာအုပ်စု မဲရုံအမှတ် ( )  
တွင် အသုံးပြုမည့် ဆန္ဒမဲလက်မှတ်များနှင့် မဲပုံးများကို ဆန္ဒမဲပေးခြင်း မပြုမီ ----- ရက်နေ့  
-----အချိန်တွင် မျက်မြင်လက်တွေ့စစ်ဆေးခဲ့ရာ မဲပုံးများမှာအလွတ်များဖြစ်ပြီး ဆန္ဒမဲ  
လက်မှတ်များနှင့် မဲပုံးအရေအတွက်မှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ကြောင်း မှတ်တမ်းတင် လက်မှတ်  
ရေးထိုးပါသည် -

၁။ ဆန္ဒမဲလက်မှတ်အရေအတွက် (ဂဏန်းဖြင့်) -----၊ (စာဖြင့်) -----

၂။ မဲပုံးအလွတ်အရေအတွက် (ဂဏန်းဖြင့်) -----၊ (စာဖြင့်)-----

မဲရုံမှူး

အမည်၊ -----

မှတ်ပုံတင်အမှတ်၊ -----

ရက်စွဲ၊ ----- ။

မဲရုံအဖွဲ့ဝင်

မဲရုံအဖွဲ့ဝင်

မဲရုံအဖွဲ့ဝင်

အမည်၊ -----

အမည်၊ -----

အမည်၊ -----

မှတ်ပုံတင်အမှတ်၊ -----

မှတ်ပုံတင်အမှတ်၊ -----

မှတ်ပုံတင်အမှတ်၊-----

ရက်စွဲ။ ----- ။

မှတ်ချက် ။ မလိုသည့်စာသားကိုဖျက်ရန်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်  
 ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်  
 ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ  
 ပြင်ပသို့တာဝန်ဖြင့်ရောက်ရှိနေသော တပ်မတော်သားများနှင့် သက်ဆိုင်သည့်  
 ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ် စာရင်း

[ နည်းဥပဒေ ၂၃(ဂ) ]

----- မြို့နယ်၊----- ခရိုင်၊ နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ၊ / -----တိုင်းဒေသကြီး /  
 ပြည်နယ်၊

အမှတ်စဉ်	လက်ခံရရှိသည့် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်	ထုတ်ပေးသည့် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်	ပြန်လည်ရရှိသည့် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်	ပြန်လည်မရရှိသည့် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်	လက်ကျန် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်	မှတ်ချက်
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇

အဖွဲ့ခေါင်းဆောင်များနှင့် အဖွဲ့ခွဲဝင်များအမည်နှင့်လက်မှတ်

၁။ အဖွဲ့ခေါင်းဆောင် -----

၂။ အဖွဲ့ဝင် -----

၃။ အဖွဲ့ဝင် -----

၄။ အဖွဲ့ဝင် -----

၅။ အဖွဲ့ဝင် -----

ရက်စွဲ။ ----- ။

မှတ်ချက် ။ မလိုသည့်စာသားကိုဖျက်ရန်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ

နိုင်ငံခြားရှိဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများနှင့် သက်ဆိုင်သောအဖွဲ့က

အသုံးပြုရမည့်စာရင်း

[ နည်းဥပဒေ ၂၄(ဂ) ]

----- နိုင်ငံ၊ ----- မြို့၊ ----- အဖွဲ့

အမှတ်စဉ်	လက်ခံရရှိသည့် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်	ထုတ်ပေးသည့် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်	ပြန်လည်ရရှိသည့် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်	ပြန်လည်မရရှိသည့် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်	လက်ကျန် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်	မှတ်ချက်
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇

အဖွဲ့ခေါင်းဆောင်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များအမည်နှင့်လက်မှတ်

၁။ အဖွဲ့ခေါင်းဆောင် -----

၂။ အဖွဲ့ဝင် -----

၃။ အဖွဲ့ဝင် -----

၄။ အဖွဲ့ဝင် -----

၅။ အဖွဲ့ဝင် -----

ရက်စွဲ။ ----- ။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ

သက်ဆိုင်ရာဆန္ဒခံယူပွဲဒေသ၏ ပြင်ပရောက်ရှိနေသော တက္ကသိုလ်၊ ဒီဂရီကောလိပ်၊  
ကောလိပ်၊ သိပ္ပံနှင့် ကျောင်း၊ ဂေဟာ၊ ဆေးရုံ၊ ရဲစခန်း၊ အကျဉ်းထောင် စသည်တို့နှင့် သက်ဆိုင်သော

အဖွဲ့များက အသုံးပြုရမည့်စာရင်း

[ နည်းဥပဒေ ၂၅(ဂ) / ၂၆ (ဂ) / ၂၈ (ဂ) ]

----- မြို့နယ်၊----- ခရိုင်၊ နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ / -----တိုင်းဒေသကြီး /  
ပြည်နယ်၊

အမှတ် စဉ်	လက်ခံရရှိ သည့် ကြိုတင် ဆန္ဒမဲ လက်မှတ်	ထုတ်ပေး သည့် ကြိုတင် ဆန္ဒမဲ လက်မှတ်	ပြန်လည် ရရှိသည့် ကြိုတင် ဆန္ဒမဲ လက်မှတ်	ပြန်လည် မရရှိသည့် ကြိုတင် ဆန္ဒမဲ လက်မှတ်	လက်ကျန် ကြိုတင် ဆန္ဒမဲ လက်မှတ်	မှတ်ချက်
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇

အဖွဲ့ခေါင်းဆောင်များနှင့် အဖွဲ့ခွဲဝင်များအမည်နှင့်လက်မှတ်

၁။ အဖွဲ့ခေါင်းဆောင် -----

၂။ အဖွဲ့ဝင် -----

၃။ အဖွဲ့ဝင် -----

၄။ အဖွဲ့ဝင် -----

၅။ အဖွဲ့ဝင် -----

ရက်စွဲ။ ----- ။

မှတ်ချက် ။ မလိုသည့်စာသားကိုဖျက်ရန်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ

အစိုးရဌာန၊အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုခု၏ တာဝန်ပေးချက်အရ မိမိ၏အခြေစိုက်စခန်းမှ ခွဲခွာ၍ အခြားဒေသရှိ လုပ်ငန်းခွင်၌ရောက်ရှိနေသူများနှင့် သက်ဆိုင်သော အဖွဲ့များက အသုံးပြုရမည့်စာရင်း

[ နည်းဥပဒေ ၂၇(ဂ) ]

----- မြို့နယ်၊----- ခရိုင်၊ နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ / -----တိုင်းဒေသကြီး / ပြည်နယ်၊ အစိုးရဌာန၊ အဖွဲ့အစည်းအမည် -----

အမှတ်စဉ်	လက်ခံရရှိသည့် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်	ထုတ်ပေးသည့် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်	ပြန်လည်ရရှိသည့် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်	ပြန်လည်မရရှိသည့် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်	လက်ကျန် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်	မှတ်ချက်
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇

အဖွဲ့ခေါင်းဆောင်များနှင့် အဖွဲ့ခွဲဝင်များအမည်နှင့်လက်မှတ်

၁။ အဖွဲ့ခေါင်းဆောင် -----

၂။ အဖွဲ့ဝင် -----

၃။ အဖွဲ့ဝင် -----

၄။ အဖွဲ့ဝင် -----

၅။ အဖွဲ့ဝင် -----

ရက်စွဲ။ ----- ။

မှတ်ချက် ။ မလိုသည့်စာသားကိုဖျက်ရန်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်  
 ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်  
 ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ  
 မဲရုံတွင် ဆန္ဒမဲရေတွက်ရာ၌ အသုံးပြုရမည့်စာရင်း  
 [ နည်းဥပဒေ ၂၉(ခ) ]

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ /----- တိုင်းဒေသကြီး /ပြည်နယ်  
 ----- ခရိုင်  
 ----- မြို့နယ်  
 ----- ရပ်ကွက် / ကျေးရွာအုပ်စုဆန္ဒခံယူပွဲဒေသ  
 မဲရုံအမှတ် ( )

ဆန္ဒမဲပေး သူဦးရေ	ပြင်ဆင်သင့် သည့်ပုဒ်မ	ထောက်ခံ မဲ	ကန့်ကွက် မဲ	ပယ်မဲ	လက်ခံရရှိသည့် ဆန္ဒမဲ လက်မှတ်	လက်ကျန်ဆန္ဒမဲ လက်မှတ်	မှတ်ချက်
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈

အသိသက်သေများအမည်နှင့်လက်မှတ်

မဲရုံအဖွဲ့ဝင်များ အမည်နှင့်လက်မှတ်

၁။ ----- ၆။ -----  
 ၂။ ----- ၇။ -----  
 ၃။ ----- ၈။ -----  
 ၄။ ----- ၉။ -----  
 ၅။ ----- ၁၀။ -----

၁။ ဥက္ကဋ္ဌ -----  
 ၂။ အဖွဲ့ဝင် -----  
 ၃။ အဖွဲ့ဝင် -----  
 ၄။ အဖွဲ့ဝင် -----  
 ၅။ အဖွဲ့ဝင် -----

ရက်စွဲ။ ----- ။  
 မှတ်ချက် ။ မလိုသည့်စာသားကိုဖျက်ရန်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်  
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ  
ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စုကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲက ပြုစုရမည့်စာရင်း  
[ နည်းဥပဒေ ၂၉(ဂ) ]

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ / ----- တိုင်းဒေသကြီး / ပြည်နယ်  
----- ခရိုင်  
----- မြို့နယ်  
----- ရပ်ကွက် / ကျေးရွာအုပ်စုကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ

အမှတ်စဉ်	မဲရုံ အမှတ်	ဆန္ဒမဲ ပေးသူ ဦးရေ	ပြင်ဆင် သင့် သည့် ပုဒ်မ	ထောက်ခံ မဲ	ကန့်ကွက် မဲ	ပယ်မဲ	လက်ခံရရှိ သည့် ဆန္ဒမဲ လက် မှတ်	လက်ကျန် ဆန္ဒမဲ လက်မှတ်	မှတ် ချက်
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀
စုစုပေါင်း									

ရပ်ကွက် / ကျေးရွာအုပ်စုကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲဝင်များ  
အမည်နှင့်လက်မှတ်

- ၁။ ဥက္ကဋ္ဌ -----
- ၂။ အဖွဲ့ဝင် -----
- ၃။ အဖွဲ့ဝင် -----
- ၄။ အဖွဲ့ဝင် -----
- ၅။ အတွင်းရေးမှူး -----

ရက်စွဲ။ ----- ။  
မှတ်ချက် ။ မလိုသည့်စာသားကိုဖျက်ရန်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ

ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စုကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲများက ပုံစံ(၈)ဖြင့်ပေးပို့သော ဆန္ဒမဲစာရင်းများကို စုစည်း၍ မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲက အသုံးပြုရမည့်စာရင်း

[ နည်းဥပဒေ ၂၉(ဃ) (၁) ]

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ/-----တိုင်းဒေသကြီး / ပြည်နယ်  
----- ခရိုင်

----- မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ

အမှတ်စဉ်	ရပ်ကွက်/ ကျေးရွာ အုပ်စု	ဆန္ဒမဲ ပေးသူ ဦးရေ	ပြင်ဆင် သင့် သည့် ပုဒ်မ	ထောက်ခံ မဲ	ကန့်ကွက် မဲ	ပယ်မဲ	လက်ခံ ရရှိသည့် ဆန္ဒမဲ လက်မှတ်	လက် ကျန်ဆန္ဒ မဲလက် မှတ်	မှတ် ချက်
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀
စုစုပေါင်း									

မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲဝင်များ အမည်နှင့်လက်မှတ်

၁။ ဥက္ကဋ္ဌ -----

၂။ အဖွဲ့ဝင် -----

၃။ အဖွဲ့ဝင် -----

၄။ အဖွဲ့ဝင် -----

၅။ အတွင်းရေးမှူး -----

ရက်စွဲ။ ----- ။

မှတ်ချက် ။ မလိုသည့်စာသားကိုဖျက်ရန်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ

ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသရှိသူများ၏ ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်များ  
ရေတွက်ရာ၌ မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲက အသုံးပြုရမည့်စာရင်း

[ နည်းဥပဒေ ၂၉(ဃ) (၂) ]

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ / ----- တိုင်းဒေသကြီး / ပြည်နယ်

----- ခရိုင်

----- မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ

အမှတ်စဉ်	အဖွဲ့အစည်းအမည်	လက်ခံရရှိသည့် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်	ထုတ်ပေးသည့် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်	ပြန်လည်ရရှိသည့် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်	ပြင်ဆင်သင့်သည့် ပုဒ်မ	ထောက်ခံမဲ	ကန့်ကွက်မဲ	ပယ်မဲ	လက်ကျန် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်	မှတ်ချက်
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁
၁	တပ်									
၂	ကျောင်း									
၃	ဆေးရုံ									
၄	လုပ်ငန်းခွင်									
၅	ရဲစခန်း/ အကျဉ်း ထောင်									
စုစုပေါင်း										

အသိသက်သေများအမည်နှင့်လက်မှတ်

မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲဝင်များ အမည်နှင့်လက်မှတ်

၁။ ----- ၆။ ----- ၁။ ဥက္ကဋ္ဌ -----  
 ၂။ ----- ၇။ ----- ၂။ အဖွဲ့ဝင် -----  
 ၃။ ----- ၈။ ----- ၃။ အဖွဲ့ဝင် -----  
 ၄။ ----- ၉။ ----- ၄။ အဖွဲ့ဝင် -----  
 ၅။ ----- ၁၀။ ----- ၅။ အဖွဲ့ဝင် -----

ရှင်းလင်းချက် ။ အဖွဲ့အစည်းအမည်မှ ကျောင်းဆိုသည်မှာ တက္ကသိုလ်၊ ဒီဂရီကောလိပ်၊ ကောလိပ်၊ သိပ္ပံနှင့် ကျောင်းတို့ကို ဆိုသည်။

ရက်စွဲ။ ----- ။

မှတ်ချက် ။ မလိုသည့်စာသားကိုဖျက်ရန်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ

ဆန္ဒခံယူပွဲဒေသရှိသူများ၏ ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်များ  
ရေတွက်ရာ၌ မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲက အသုံးပြုရမည့်စာရင်း

[ နည်းဥပဒေ ၂၉(ဃ) (၃) ]

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ / ----- တိုင်းဒေသကြီး / ပြည်နယ်

----- ခရိုင်

----- မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ

အမှတ်စဉ်	ရပ်ကွက်/ ကျေးရွာ အုပ်စု	လက်ခံရရှိ သည့် ကြိုတင် ဆန္ဒမဲ လက်မှတ်	ထုတ်ပေး သည့် ကြိုတင် ဆန္ဒမဲ လက်မှတ်	ပြန်လည် ရရှိသည့် ကြိုတင် ဆန္ဒမဲ လက်မှတ်	ပြင်ဆင် သင့်သည့် ပုဒ်မ	ထောက်ခံ မဲ	ကန့်ကွက် မဲ	ပယ်မဲ	လက်ကျန် ကြိုတင် ဆန္ဒမဲ လက်မှတ်	မှတ် ချက်
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁
စုစုပေါင်း										

အသိသက်သေများအမည်နှင့်လက်မှတ်

မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲဝင်များအမည်နှင့်လက်မှတ်

၁။ ----- ၆။ -----  
 ၂။ ----- ၇။ -----  
 ၃။ ----- ၈။ -----  
 ၄။ ----- ၉။ -----  
 ၅။ ----- ၁၀။ -----

၁။ ဥက္ကဋ္ဌ -----  
 ၂။ အဖွဲ့ဝင် -----  
 ၃။ အဖွဲ့ဝင် -----  
 ၄။ အဖွဲ့ဝင် -----  
 ၅။ အဖွဲ့ဝင် -----

ရက်စွဲ။ ----- ။

မှတ်ချက် ။ မလိုသည့်စာသားကိုဖျက်ရန်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ

ပုံစံ (၉)၊ ပုံစံ (၉-က) နှင့် ပုံစံ (၉-ခ) တို့ပါအချက်များကို စုပေါင်းရာတွင်  
မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲက အသုံးပြုရမည့်စာရင်းချုပ်

[ နည်းဥပဒေ ၂၉(ဃ) (၄) ]

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ / -----တိုင်းဒေသကြီး / ပြည်နယ်  
----- ခရိုင်  
----- မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ

အမှတ်စဉ်	စုစုပေါင်း ဆန္ဒမဲ ပေးသူ ဦးရေ	ပြင်ဆင် သင့်သည့် ပုဒ်မ	စုစုပေါင်း ထောက်ခံမဲ	စုစုပေါင်း ကန့်ကွက် မဲ	စုစုပေါင်း ပယ်မဲ	လက်ခံရရှိ သည့် ဆန္ဒမဲ လက်မှတ်	စုစုပေါင်းလက်ကျန် ဆန္ဒမဲလက်မှတ်	မှတ်ချက်
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉
ပုံစံ (၉)								
ပုံစံ (၉-က)								
ပုံစံ (၉-ခ)								
စုစုပေါင်း								

မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲဝင်များအမည်နှင့်လက်မှတ်

- ၁။ ဥက္ကဋ္ဌ -----
- ၂။ အဖွဲ့ဝင် -----
- ၃။ အဖွဲ့ဝင် -----
- ၄။ အဖွဲ့ဝင် -----
- ၅။ အတွင်းရေးမှူး -----

ရက်စွဲ။ ----- ။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ

မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲများကပေးပို့သော ဆန္ဒမဲစာရင်းများစုစည်းရာတွင်  
နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ/တိုင်းဒေသကြီး / ပြည်နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲက

အသုံးပြုရမည့်စာရင်းချုပ်

[ နည်းဥပဒေ ၂၉(င) (၁) ]

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ / -----တိုင်းဒေသကြီး / ပြည်နယ်

အမှတ်စဉ်	မြို့နယ် ကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲ	ဆန္ဒမဲ ပေးသူ ဦးရေ	ပြင်ဆင် သင့်သည့် ပုဒ်မ	ထောက်ခံ မဲ	ကန့်ကွက် မဲ	ပယ်မဲ	ထုတ်ပေး သည့်ဆန္ဒမဲ လက်မှတ်	လက်ကျန် ဆန္ဒမဲ လက်မှတ်	မှတ်ချက်
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀
စုစုပေါင်း									

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ /

တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲဝင်များအမည်နှင့်လက်မှတ်

၁။ ဥက္ကဋ္ဌ -----

၂။ အဖွဲ့ဝင် -----

၃။ အဖွဲ့ဝင် -----

၄။ အဖွဲ့ဝင် -----

၅။ အတွင်းရေးမှူး -----

ရက်စွဲ။ ----- ။

မှတ်ချက် ။ မလိုသည့်စာသားကိုဖျက်ရန်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ/ တိုင်းဒေသကြီး / ပြည်နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲက ပေးပို့သော ဆန္ဒမဲစာရင်းများစုစည်းရာတွင်ကော်မရှင်က အသုံးပြုရမည့်စာရင်းချုပ်

[ နည်းဥပဒေ ၂၉(င) (၂) ]

အမှတ်စဉ်	နေပြည်တော် ကောင်စီ နယ်မြေ/ တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ် ကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲ	ဆန္ဒမဲပေး သူဦးရေ	ပြင်ဆင် သင့်သည့် ပုဒ်မ	ထောက်ခံ မဲ	ကန့်ကွက် မဲ	ပယ်မဲ	ထုတ်ပေး သည့်ဆန္ဒမဲ လက်မှတ်	လက်ကျန် ဆန္ဒမဲ လက်မှတ်	မှတ်ချက်
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀
စုစုပေါင်း									

ကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင်များအမည်နှင့်လက်မှတ်

- ၁။ ဥက္ကဋ္ဌ -----
- ၂။ အဖွဲ့ဝင် -----
- ၃။ အဖွဲ့ဝင် -----
- ၄။ အဖွဲ့ဝင် -----
- ၅။ အဖွဲ့ဝင် -----
- ၆။ အဖွဲ့ဝင် -----
- ၇။ အဖွဲ့ဝင် -----

ရက်စွဲ။ ----- ။

မှတ်ချက် ။ မလိုသည့်စာသားကိုဖျက်ရန်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ

နိုင်ငံခြားရှိ ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများနှင့် သက်ဆိုင်သော သံရုံး / ကောင်စစ်ဝန်ရုံးများထံမှ  
ပုံစံ (၆-က)အရ ရရှိသောကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်များရေတွက်ရာတွင်  
ကော်မရှင်က အသုံးပြုရမည့်စာရင်းချုပ်

[ နည်းဥပဒေ ၂၉(င) (၃) ]

အမှတ်စဉ်	သံရုံး/ ကောင်စစ် ဝန်ရုံး	ကြိုတင် ဆန္ဒမဲ လက်မှတ် ဖြင့်ဆန္ဒမဲ ပေးသူဦးရေ	ပြင်ဆင် သင့်သည့် ပုဒ်မ	ထောက်ခံ မဲ	ကန့်ကွက် မဲ	ပယ်မဲ	ထုတ်ပေး သည့် ကြိုတင် ဆန္ဒမဲ လက်မှတ်	လက်ကျန် ကြိုတင် ဆန္ဒမဲလက် မှတ်	မှတ်ချက်
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀
စုစုပေါင်း									

အသိသက်သေများ အမည်နှင့်လက်မှတ်

ကော်မရှင်မှတာဝန်ပေးအပ်သော  
အဖွဲ့ဝင်များအမည်နှင့် လက်မှတ်

- |          |           |                      |
|----------|-----------|----------------------|
| ၁။ ----- | ၆။ -----  | ၁။ ခေါင်းဆောင် ----- |
| ၂။ ----- | ၇။ -----  | ၂။ အဖွဲ့ဝင် -----    |
| ၃။ ----- | ၈။ -----  | ၃။ အဖွဲ့ဝင် -----    |
| ၄။ ----- | ၉။ -----  | ၄။ အဖွဲ့ဝင် -----    |
| ၅။ ----- | ၁၀။ ----- | ၅။ အဖွဲ့ဝင် -----    |
|          |           | ၆။ အဖွဲ့ဝင် -----    |
|          |           | ၇။ အဖွဲ့ဝင် -----    |

ရက်စွဲ။ ----- ။

မှတ်ချက် ။ မလိုသည့်စာသားကိုဖျက်ရန်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ

ပုံစံ(၄-က)၊ ပုံစံ (၁၀-က)နှင့် ပုံစံ (၁၁)တို့ပါအချက်အလက်များကို စုပေါင်းရာတွင်  
ကော်မရှင်က အသုံးပြုရမည့်စာရင်းချုပ်

[ နည်းဥပဒေ ၂၉(င) (၄) ]

ပုံစံ	စုစုပေါင်း ဆန္ဒမဲ ပေးခွင့် ရှိသူ ဦးရေ	စုစုပေါင်း ဆန္ဒမဲ ပေးသူ ဦးရေ	သံရုံး/ ကောင်စစ် ဝန်ရုံး ကြို တင်ဆန္ဒမဲ ပေးသူ ဦးရေ	ပြင်ဆင် သင့်သည့် ပုဒ်မ	စုစု ပေါင်း ထောက် ခံမဲ	စုစု ပေါင်း ကန့် ကွက် မဲ	စုစု ပေါင်း ပယ်မဲ	စုစု ပေါင်း ထုတ်ပေး သည့် ဆန္ဒမဲ လက်မှတ်	စုစု ပေါင်း လက်ကျန် ဆန္ဒမဲ လက်မှတ်	ထောက်ခံ သည့် ဆန္ဒမဲ ပေးသူ၏ ရာခိုင်နှုန်း	မှတ် ချက်
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁	၁၂
ပုံစံ (၄-က)											
ပုံစံ (၁၀-က)											
ပုံစံ (၁၁)											
စုစု ပေါင်း											

ကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင်များအမည်နှင့်လက်မှတ်

- ၁။ ဥက္ကဋ္ဌ -----
- ၂။ အဖွဲ့ဝင် -----
- ၃။ အဖွဲ့ဝင် -----
- ၄။ အဖွဲ့ဝင် -----
- ၅။ အဖွဲ့ဝင် -----
- ၆။ အဖွဲ့ဝင် -----
- ၇။ အဖွဲ့ဝင် -----

ရက်စွဲ။ ----- ။  
မှတ်ချက် ။ မလိုသည့်စာသားကိုဖျက်ရန်။

၂၀၁၉ ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ ၁၅ ရက်နေ့အထိ  
ပြင်ဆင်ထားသည့်အတိုင်းပြန်လည်ပုံနှိပ်သည်။

( ၂၀ . ၄ . ၂၀၂၀ )